
KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LEGISLATURE 

 

CRABV 56 COM 156 

 

CRABV 56 COM 156 

BELGISCHE KAMER VAN  

VOLKSVERTEGENWOORDIGERS 

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS  

DE BELGIQUE 

BEKNOPT VERSLAG COMPTE RENDU ANALYTIQUE 

Commissie voor Binnenlandse Zaken, 
Veiligheid, Migratie en Bestuurszaken 

Commission de l'Intérieur, de la Sécurité, de 
la Migration et des Matières administratives 

Woensdag Mercredi 

02-07-2025 02-07-2025 

Voormiddag Matin 

  

Het Beknopt Verslag geeft een samenvatting van de 
debatten. Rechtzettingen kunnen schriftelijk meegedeeld 

worden vóór 

Le Compte rendu analytique est un résumé des débats. 
Des rectifications peuvent être communiquées par écrit 

avant le 

08-07-2025, om 16 uur. 
 

aan de dienst Vertaling BV-CRA 

08-07-2025, à 16 heures. 
 

au Service de Traduction du CRA-BV 
 
 

e-mail: vert.crabv.correcties@deKamer.be e-mail: trad.crabv.corrections@laChambre.be 



KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LEGISLATURE 

 

N-VA Nieuw-Vlaamse Alliantie 

VB Vlaams Belang 

MR Mouvement Réformateur 

PS Parti Socialiste 

PVDA-PTB Partij van de Arbeid van België – Parti du Travail de Belgique 

Les Engagés Les Engagés 

Vooruit  Vooruit 

cd&v Christen-Democratisch en Vlaams 

Ecolo-Groen Ecologistes Confédérés pour  l’organisation de luttes originales – Groen 

Open Vld Open Vlaamse Liberalen en Democraten 

DéFI Démocrate Fédéraliste Indépendant 

INDEP-ONAFH Indépendant – Onafhankelijk 

 

Afkortingen bij de nummering van de publicaties : Abréviations dans la numérotation des publications : 

DOC 56 0000/000  Parlementair stuk van de 56e zittingsperiode + basisnummer en 
volgnummer 

DOC 56 0000/000  Document parlementaire de la 56e législature, suivi du n° de base 
et du n° consécutif 

QRVA Schriftelijke Vragen en Antwoorden QRVA Questions et Réponses écrites 

CRIV Voorlopige versie van het Integraal Verslag CRIV Version provisoire du Compte Rendu Intégral 

CRABV Beknopt Verslag CRABV Compte Rendu Analytique 

CRIV Integraal Verslag, met links het definitieve integraal verslag en 
rechts het vertaalde beknopt verslag van de toespraken (met de 
bijlagen) 

CRIV Compte Rendu Intégral, avec, à gauche, le compte rendu intégral 
définitif et, à droite, le compte rendu analytique traduit des 
interventions (avec les annexes) 

PLEN Plenum PLEN Séance plénière 

COM Commissievergadering COM Réunion de commission 

MOT Moties tot besluit van interpellaties (op beigekleurig papier) MOT Motions déposées en conclusion d’interpellations (papier beige) 

 

Officiële publicaties, uitgegeven door de Kamer van volksvertegenwoordigers 
Bestellingen : 
Natieplein 2 
1008 Brussel 
Tel. : 02/549 81 60 
www.dekamer.be 
e-mail : publicaties@dekamer.be 

Publications officielles éditées par la Chambre des représentants 
Commandes : 

Place de la Nation 2 
1008 Bruxelles 

Tél. : 02/549 81 60 
www.lachambre.be 

e-mail : publications@lachambre.be 



CRABV 56 COM 156 02/07/2025  

 

KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LEGISLATURE 

 

i 

 
 
INHOUD  SOMMAIRE  

    
Samengevoegde vragen van 1 Questions et interpellation jointes de 1 
- Khalil Aouasti aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De door Gazanen 
ingediende aanvragen om humanitaire visa" 
(56005688C) 

1 - Khalil Aouasti à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les demandes 
de visas humanitaires introduites par des 
Gazaouis" (56005688C) 

1 

- Sarah Schlitz aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het uitreiken door België 
van visa aan Palestijnen uit Gaza" (56005722C) 

1 - Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La délivrance de 
visas par la Belgique à des Palestiniens de Gaza" 
(56005722C) 

1 

- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De evacuatie van 
familieleden van Palestijnse Belgen uit Gaza" 
(56000086I) 

1 - Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "L'évacuation de 
Gaza de membres de la famille de Belges d'origine 
palestinienne" (56000086I) 

1 

Sprekers: Khalil Aouasti, Sarah Schlitz, 
Greet Daems, Anneleen Van Bossuyt, 

minister van Asiel, Migratie en 
Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Khalil Aouasti, Sarah Schlitz, Greet 
Daems, Anneleen Van Bossuyt, ministre de 

l'Asile, de la Migration et de l'Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes 

 

    
Moties 5 Motions 5 
    
Vraag van Sam Van Rooy aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
uitzetten van Hamassupporters" (56003389C) 

6 Question de Sam Van Rooy à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"L'expulsion de partisans du Hamas" (56003389C) 

6 

Sprekers: Sam Van Rooy, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Sam Van Rooy, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Sam Van Rooy aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
beleid ten aanzien van Syrische moslims en 
moslimmigranten" (56003399C) 

7 Question de Sam Van Rooy à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
politique à l'égard des musulmans syriens et des 
migrants musulmans syriens" (56003399C) 

7 

Sprekers: Sam Van Rooy, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Sam Van Rooy, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 8 Questions jointes de 8 
- Achraf El Yakhloufi aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "Het Dublincentrum" 
(56003988C) 

8 - Achraf El Yakhloufi à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Le centre Dublin" 
(56003988C) 

8 

- Maaike De Vreese aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "De werking van het 
Dublincentrum en het toekomstige extra centrum" 
(56006508C) 

8 - Maaike De Vreese à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Le 
fonctionnement du centre Dublin et le futur centre 
supplémentaire" (56006508C) 

8 

Sprekers: Maaike De Vreese, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Maaike De Vreese, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 10 Questions jointes de 10 
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- Matti Vandemaele aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "Het rapport van 
Amnesty over de gevolgen van de opvangcrisis" 
(56004032C) 

10 - Matti Vandemaele à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Le rapport 
d'Amnesty sur les conséquences de la crise de 
l'accueil" (56004032C) 

10 

- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het rapport van Amnesty 
International over de Belgische opvangcrisis" 
(56004362C) 

10 - Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Le rapport 
d'Amnesty International sur la crise de l'accueil en 
Belgique" (56004362C) 

10 

Sprekers: Matti Vandemaele, Greet Daems, 
Anneleen Van Bossuyt, minister van Asiel, 

Migratie en Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Matti Vandemaele, Greet Daems, 
Anneleen Van Bossuyt, ministre de l'Asile, de 

la Migration et de l'Intégration sociale, chargée 
de la Politique des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 12 Questions jointes de 12 
- Matti Vandemaele aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "De evaluatie van het 
opsluiten van kinderen in gesloten centra" 
(56004197C) 

12 - Matti Vandemaele à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "L'évaluation de 
la détention d'enfants en centres fermés" 
(56004197C) 

12 

- Francesca Van Belleghem aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
evaluatie van het onderbrengen van gezinnen in 
gesloten terugkeercentra" (56006431C) 

12 - Francesca Van Belleghem à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"L'évaluation de l'hébergement de familles dans les 
centres de retour fermés" (56006431C) 

12 

Sprekers: Matti Vandemaele, Francesca Van 
Belleghem, Anneleen Van Bossuyt, minister 

van Asiel, Migratie en Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Matti Vandemaele, Francesca Van 
Belleghem, Anneleen Van Bossuyt, ministre 

de l'Asile, de la Migration et de l'Intégration 
sociale, chargée de la Politique des Grandes 
Villes 

 

    
Vraag van Matti Vandemaele aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
trage behandeling van visumaanvragen voor 
studiedoeleinden" (56004247C) 

14 Question de Matti Vandemaele à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
lenteur du traitement des demandes de visa à des 
fins d'études" (56004247C) 

14 

Sprekers: Matti Vandemaele, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Matti Vandemaele, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Matti Vandemaele aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
fast-trackprocedure bij verzoekers uit landen met 
een hoge erkenningsgraad" (56004256C) 

15 Question de Matti Vandemaele à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
procédure fast track pour les personnes originaires 
de pays à taux de reconnaissance élevé" 
(56004256C) 

15 

Sprekers: Matti Vandemaele, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Matti Vandemaele, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Greet Daems aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
moeilijkheden om een visum te verkrijgen" 
(56004361C) 

16 Question de Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La difficulté 
d'obtenir un visa" (56004361C) 

16 

Sprekers: Greet Daems, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Greet Daems, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 17 Questions jointes de 17 
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- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De Palestijnen in 
gesloten centra" (56004363C) 

17 - Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les Palestiniens 
détenus dans les centres fermés" (56004363C) 

17 

- Sarah Schlitz aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De Palestijnen in 
gesloten centra in België" (56005724C) 

17 - Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les Palestiniens 
détenus dans des centres fermés belges" 
(56005724C) 

17 

Sprekers: Greet Daems, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Greet Daems, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Xavier Dubois aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
bestrijding van misbruik van de asielprocedure" 
(56004660C) 

18 Question de Xavier Dubois à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
lutte contre les abus en matière d'asile" 
(56004660C) 

18 

Sprekers: Xavier Dubois, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Xavier Dubois, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Xavier Dubois aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
opvangbeleid van de regering" (56004661C) 

19 Question de Xavier Dubois à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
politique d'accueil du gouvernement" (56004661C) 

19 

Sprekers: Xavier Dubois, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Xavier Dubois, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 20 Questions jointes de 20 
- Kjell Vander Elst aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "De Europese 
regelgeving over het doorzenden van asielzoekers 
richting 'veilige derde landen'" (56005153C) 

21 - Kjell Vander Elst à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La 
réglementation européenne sur le renvoi de 
demandeurs d'asile vers des "pays tiers sûrs"" 
(56005153C) 

21 

- Matti Vandemaele aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "Het voorstel van de 
Europese Commissie betreffende het concept van 
veilige derde landen" (56005201C) 

21 - Matti Vandemaele à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La proposition de 
la Commission européenne relative au concept de 
pays tiers sûrs" (56005201C) 

21 

- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De plannen van de 
Europese Commissie met betrekking tot het begrip 
'veilig derde land'" (56005528C) 

21 - Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les projets de la 
Commission européenne concernant les pays tiers 
sûrs" (56005528C) 

21 

- Sarah Schlitz aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het voorstel van de 
Europese Commissie met betrekking tot het 
concept veilige derde landen" (56005727C) 

21 - Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La proposition de 
la Commission européenne relative au concept de 
pays tiers sûrs" (56005727C) 

21 

Sprekers: Matti Vandemaele, Greet Daems, 
Anneleen Van Bossuyt, minister van Asiel, 

Migratie en Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Matti Vandemaele, Greet Daems, 
Anneleen Van Bossuyt, ministre de l'Asile, de 

la Migration et de l'Intégration sociale, chargée 
de la Politique des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 23 Questions jointes de 23 
- Maaike De Vreese aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "De gesprekken met 

23 - Maaike De Vreese à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les pourparlers 

23 
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Kosovo inzake een buitenlandse gevangenis" 
(56005279C) 

avec le Kosovo au sujet d'une prison à l'étranger" 
(56005279C) 

- Francesca Van Belleghem aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
buitenlandse detentiecapaciteit voor illegale 
criminelen" (56006432C) 

23 - Francesca Van Belleghem à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
capacité de détention à l'étranger pour les criminels 
en séjour illégal" (56006432C) 

23 

Sprekers: Maaike De Vreese, Francesca Van 
Belleghem, Anneleen Van Bossuyt, minister 

van Asiel, Migratie en Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Maaike De Vreese, Francesca Van 
Belleghem, Anneleen Van Bossuyt, ministre 

de l'Asile, de la Migration et de l'Intégration 
sociale, chargée de la Politique des Grandes 
Villes 

 

    
Vraag van Matti Vandemaele aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
ambulante begeleiding van verzoekers om 
internationale bescherming zonder opvangplaats" 
(56005526C) 

24 Question de Matti Vandemaele à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"L'accompagnement ambulatoire des demandeurs 
de protection internationale sans place d'accueil" 
(56005526C) 

24 

Sprekers: Matti Vandemaele, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Matti Vandemaele, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Greet Daems aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
problemen met de leeftijdstesten voor NBMV's" 
(56005726C) 

25 Question de Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les problèmes 
liés aux tests visant à déterminer l'âge des MENA" 
(56005726C) 

25 

Sprekers: Greet Daems, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Greet Daems, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Sarah Schlitz aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
uitspraken van de eerste minister over het 
Belgische migratiebeleid" (56005734C) 

26 Question de Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les propos du 
premier ministre sur les politiques migratoires en 
Belgique" (56005734C) 

26 

Sprekers: Sarah Schlitz, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Sarah Schlitz, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Victoria Vandeberg aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
EC-voorstel over de verlenging van de tijdelijke 
bescherming voor Oekraïense vluchtelingen" 
(56005735C) 

27 Question de Victoria Vandeberg à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
proposition de la CE de prolonger la protection 
temporaire pour les réfugiés ukrainiens" 
(56005735C) 

27 

Sprekers: Victoria Vandeberg, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Victoria Vandeberg, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Victoria Vandeberg aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
veiligheid in het Fedasilcentrum te Spa" 
(56005736C) 

29 Question de Victoria Vandeberg à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
sécurité du centre Fedasil de Spa" (56005736C) 

29 

Sprekers: Victoria Vandeberg, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Victoria Vandeberg, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 
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Vraag van Frank Troosters aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
asielcentrum in Hasselt" (56005902C) 

31 Question de Frank Troosters à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "Le 
centre pour demandeurs d'asile de Hasselt" 
(56005902C) 

31 

Sprekers: Frank Troosters, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Frank Troosters, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Samengevoegde vragen van 31 Questions jointes de 31 
- Francesca Van Belleghem aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Grenscontroles" (56006043C) 

31 - Francesca Van Belleghem à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"Les contrôles aux frontières" (56006043C) 

31 

- Maaike De Vreese aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "De 
binnenkomstcontroles" (56006085C) 

31 - Maaike De Vreese à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les contrôles à 
l'entrée" (56006085C) 

31 

- Kjell Vander Elst aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid) over "De 
binnenkomstcontroles tegen illegale en secundaire 
migratie" (56006295C) 

31 - Kjell Vander Elst à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les contrôles à 
l'entrée contre les illégaux et la migration 
secondaire" (56006295C) 

31 

Sprekers: Francesca Van Belleghem, Maaike 
De Vreese, Kjell Vander Elst, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Francesca Van Belleghem, Maaike 
De Vreese, Kjell Vander Elst, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Paul Van Tigchelt aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
communicatie tussen het kabinet-de Moor en de 
DVZ over de zaak Aalter" (56006255C) 

34 Question de Paul Van Tigchelt à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
communication entre le cabinet de Moor et l'OE à 
propos de l'affaire Aalter" (56006255C) 

34 

Sprekers: Paul Van Tigchelt, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Paul Van Tigchelt, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Sam Van Rooy aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "De 
vraag of de in Antwerpen opgepakte illegalen 
uitgezet werden" (56006410C) 

35 Question de Sam Van Rooy à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
question de savoir si les illégaux interpellés à 
Anvers ont été expulsés" (56006410C) 

35 

Sprekers: Sam Van Rooy, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Sam Van Rooy, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Sarah Schlitz aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
nationale implementatieplan voor het Europese 
migratie- en asielpact" (56006421C) 

35 Question de Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Le plan national 
de mise en œuvre du Pacte européen sur l’asile et 
la migration" (56006421C) 

35 

Sprekers: Sarah Schlitz, Anneleen Van 
Bossuyt, minister van Asiel, Migratie en 

Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Sarah Schlitz, Anneleen Van 
Bossuyt, ministre de l'Asile, de la Migration et 

de l'Intégration sociale, chargée de la Politique 
des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Francesca Van Belleghem aan 
Anneleen Van Bossuyt (Asiel, Migratie, 
Maatschappelijke Integratie, belast met 

37 Question de Francesca Van Belleghem à Anneleen 
Van Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 

37 



 02/07/2025 CRABV 56 COM 156 
 

KAMER-2E ZITTING VAN DE 56E ZITTINGSPERIODE 2024 2025 CHAMBRE-2E SESSION DE LA 56E LEGISLATURE 

 

vi 

Grootstedenbeleid) over "Het terugkeer- en 
beschermingsbeleid ten aanzien van Syrië en 
Afghanistan" (56006428C) 

politique de retour et de protection à l'égard de la 
Syrie et de l'Afghanistan" (56006428C) 

Sprekers: Francesca Van Belleghem, 
Anneleen Van Bossuyt, minister van Asiel, 

Migratie en Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Francesca Van Belleghem, 
Anneleen Van Bossuyt, ministre de l'Asile, de 

la Migration et de l'Intégration sociale, chargée 
de la Politique des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Francesca Van Belleghem aan 
Anneleen Van Bossuyt (Asiel, Migratie, 
Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De cel Ketenmonitoring" 
(56006429C) 

37 Question de Francesca Van Belleghem à Anneleen 
Van Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
cellule de monitoring de la chaîne" (56006429C) 

37 

Sprekers: Francesca Van Belleghem, 
Anneleen Van Bossuyt, minister van Asiel, 

Migratie en Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Francesca Van Belleghem, 
Anneleen Van Bossuyt, ministre de l'Asile, de 

la Migration et de l'Intégration sociale, chargée 
de la Politique des Grandes Villes 

 

    
Vraag van Francesca Van Belleghem aan 
Anneleen Van Bossuyt (Asiel, Migratie, 
Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De asielcrisis" 
(56006430C) 

38 Question de Francesca Van Belleghem à Anneleen 
Van Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur "La 
crise de l'asile" (56006430C) 

38 

Sprekers: Francesca Van Belleghem, 
Anneleen Van Bossuyt, minister van Asiel, 

Migratie en Maatschappelijke Integratie, belast 
met Grootstedenbeleid 

 Orateurs: Francesca Van Belleghem, 
Anneleen Van Bossuyt, ministre de l'Asile, de 

la Migration et de l'Intégration sociale, chargée 
de la Politique des Grandes Villes 
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Commissie voor Binnenlandse 
Zaken, Veiligheid, Migratie en 

Bestuurszaken 

Commission de l'Intérieur, de la 
Sécurité, de la Migration et des 

Matières administratives 
 

van 

 

WOENSDAG 02 JULI 2025 

 
Voormiddag 

 
______ 

 

 

du 

 

MERCREDI 02 JUILLET 2025 

 
Matin 

 
______ 

 
 
 
De behandeling van de vragen en interpellaties 
vangt aan om 11.11 uur. De vergadering wordt 
voorgezeten door de heer Ortwin Depoortere. 
 
De cursieve tekst is een samenvatting van de tekst 
die de vraagsteller vooraf heeft ingediend. 
 

Le développement des questions et interpellations 
commence à 11 h 11. La réunion est présidée par 
M. Ortwin Depoortere. 
 
Le texte en italiques est un résumé de la question 
préalablement déposée.  
 

01 Samengevoegde vragen van 

- Khalil Aouasti aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De door Gazanen 
ingediende aanvragen om humanitaire visa" 
(56005688C) 
- Sarah Schlitz aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het uitreiken door 
België van visa aan Palestijnen uit Gaza" 
(56005722C) 
- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De evacuatie van 
familieleden van Palestijnse Belgen uit Gaza" 
(56000086I) 
 

01 Questions et interpellation jointes de 

- Khalil Aouasti à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les demandes 
de visas humanitaires introduites par des 
Gazaouis" (56005688C) 
- Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La délivrance 
de visas par la Belgique à des Palestiniens de 
Gaza" (56005722C) 
- Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "L'évacuation de 
Gaza de membres de la famille de Belges d'origine 
palestinienne" (56000086I) 
 

01.01  Khalil Aouasti (PS): Voor de Palestijnen die 

in Gaza een inferno moeten doorstaan, is het 
humanitaire visum een levensbelangrijke 
reddingslijn. Aangezien het centrum dat voor 
rekening van het Belgische consulaat in Jeruzalem 
instond voor de follow-up van de visumaanvragen 
gesloten werd na een bombardement door het 
Israëlische leger, kan een visumaanvraag enkel nog 
online ingediend worden.  
 
De Belgische overheid aanvaardt die manier van 
indienen evenwel niet, behalve wanneer een 
rechtscollege het haar oplegt of wanneer het een 
hybride aanvraag betreft, d.w.z. wanneer er 
gelijktijdig met de aanvraag voor een humanitair 
visum ook een aanvraag tot gezinshereniging 
ingediend wordt. Dat roept vragen op over de 

01.01  Khalil Aouasti (PS): Pour les Palestiniens 

qui vivent l'enfer à Gaza, le canal du visa 
humanitaire est vital. Vu la fermeture du centre qui 
assurait le suivi des demandes de visa pour le 
compte du consulat belge de Jérusalem, bombardé 
par l'armée israélienne, la seule possibilité restante 
est l'introduction d'une demande de visa en ligne.  
 
 
 
Or les autorités belges n'acceptent pas ce mode 
d'introduction, sauf lorsqu'une juridiction le leur 
impose ou s'il s'agit d'une demande hybride, à savoir 
une demande de visa humanitaire introduite 
simultanément à une demande de regroupement 
familial. Cela pose la question de la mise en œuvre 
de l'arrêt Afrin pour lequel il n'y a pas de réponse.  
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uitvoering van het arrest Afrin, waarop er tot dusver 
nog geen antwoorden kwamen.  
 
Hoeveel aanvragen voor humanitaire visa werden er 
in de periode van 1 januari 2023 tot 7 oktober 2023 
ingediend door Palestijnen? Hoeveel aanvragen 
voor respectievelijk niet-hybride en hybride 
humanitaire visa werden er door Palestijnen 
ingediend na de moordpartijen van 7 oktober tot en 
met vandaag? Hoe is de opsplitsing tussen die twee 
soorten visa? Wat zullen ter zake uw richtlijnen zijn?  
 

 
 
 
Quel est le nombre de demandes de visas 
humanitaires introduites par des Palestiniens entre 
le 1er janvier 2023 et le 7 octobre 2023? Combien de 
visas humanitaires, respectivement non hybrides et 
hybrides ont-ils été introduits par ceux-ci après les 
massacres du 7 octobre et jusqu'à aujourd'hui? 
Quelle en est la ventilation? Quelles seront vos 
directives en la matière?  
 

01.02  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): De bevolking 

van Gaza leeft in een hel. De regering heeft de plicht 
de Gazanen te helpen, maar lijkt Belgische burgers 
of Palestijnen die als vluchteling erkend werden te 
verhinderen hun naaste familieleden te helpen. Naar 
verluidt zouden de procedures die Gazanen ingeleid 
hebben om een humanitair visum te verkrijgen, 
afgewezen of niet beantwoord worden.  
 
Waarom gebeurt dat? Welke instructies hebt u 
gegeven? Visumaanvragen op andere gronden, 
zoals gezinshereniging, zouden strikt 
geïnterpreteerd worden, waardoor mensen Gaza 
niet zouden kunnen verlaten. Bevestigt u die 
informatie?  
 
Hoeveel humanitaire visa werden er sinds 7 oktober 
2023 uitgereikt en uitgevoerd? Hoeveel procedures 
voor gezinshereniging werden er ingediend, 
aanvaard of afgewezen? Hoeveel 
gezinsherenigingen hebben er plaatsgevonden? 
 

01.02  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): La population 

de Gaza vit un enfer. Le gouvernement a le devoir 
de lui venir en aide, mais il semble empêcher les 
citoyens belges ou les Palestiniens reconnus 
réfugiés d'aider leurs parents proches. Il me revient 
que les procédures introduites par des Gazaouis 
pour obtenir un visa humanitaire sont rejetées ou 
laissées sans réponse.  
 
Pourquoi? Quelles consignes avez-vous données? 
Les demandes de visas introduites sur d’autres 
bases, comme le regroupement familial, feraient 
l’objet d’une interprétation stricte qui empêcherait les 
personnes de sortir de Gaza. Confirmez-vous ces 
informations?  
 
Depuis le 7 octobre 2023, combien de visas 
humanitaires ont-ils été délivrés et exécutés? 
Combien de procédures de regroupement familial 
ont-elles été introduites, acceptées ou rejetées? 
Combien de regroupements familiaux ont-ils eu lieu? 
 

01.03  Greet Daems (PVDA-PTB): Wij ontvangen 

veel noodkreten van Palestijnse Belgen die 
machteloos moeten toezien hoe hun familie in Gaza 
gevaar loopt. Meer dan 56.000 Palestijnen zijn al 
omgekomen en de situatie verslechtert. Volgens 
Artsen Zonder Grenzen zijn er tijdens 
voedselbedelingen al zeker 500 doden en bijna 
4.000 gewonden gevallen. Humanitaire organisaties 
worden geweerd terwijl 95 % van de bevolking 
honger lijdt. 
 
Hoewel België al 24 mensen kon evacueren, 
wachten er nog bijna 500 Palestijnen met 
goedgekeurde visumaanvragen op 
gezinshereniging in ons land. Velen beschikken al 
lang over de juiste papieren – sommigen zelfs al van 
voor 7 oktober 2023 – maar raken Gaza niet uit. Die 
mensen zijn hopeloos. Het valt ook niet uit te leggen. 
 

01.03  Greet Daems (PVDA-PTB): Nous entendons 

de nombreux cris de détresse de Belges palestiniens 
impuissants devant les dangers qui pèsent sur leur 
famille à Gaza. Plus de 56 000 Palestiniens ont déjà 
perdu la vie et la situation empire. Selon Médecins 
Sans Frontières, au moins 500 personnes ont été 
tuées et près de 4 000 autres blessées lors de 
distributions alimentaires. Les organisations 
humanitaires sont écartées alors que 95 % de la 
population est affamée. 
 
Bien que la Belgique ait déjà pu évacuer 
24 personnes, près de 500 Palestiniens dont les 
demandes de visa ont été approuvées attendent 
encore un regroupement familial dans notre pays. 
Nombre d'entre eux possèdent depuis longtemps les 
bons papiers – certains les avaient même déjà avant 
le 7 octobre 2023 – mais ne parviennent pas à sortir 
de Gaza. Ces personnes sont désespérées. Cette 
situation est inexplicable. 
 

Bovendien zijn de aanvraagprocedures voor veel 
families onhaalbaar. Zo wordt er een fysieke 
aanwezigheid in de Belgische ambassade in Israël 

En outre, les procédures de demande sont 
impossibles à respecter pour de nombreuses 
familles. Ainsi, une présence physique est 
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gevraagd, terwijl ze Gaza niet mogen verlaten. 
Documenten zijn vaak vernietigd door de 
bombardementen en ook DNA-tests vormen een 
bijna onmogelijke opdracht. Zelfs de elektronische 
aanvraag van een zwaargewonde jongen van 
12 jaar werd geweigerd. Advocaten pleiten dan ook 
voor een vereenvoudigde aanpak. 
 
 
Wat doet u om de gezinshereniging mogelijk te 
maken? Hoeveel mensen met een goedgekeurd 
visum wachten nog op evacuatie? Waarom bleef het 
bij 24 evacuaties? Zult u ervoor zorgen dat 
aanvragen per e-mail kunnen worden ingediend? 
Hoelang moeten de betrokken families nog wachten 
om herenigd te worden? 
 

demandée à l'ambassade belge en Israël, alors 
qu'elles ne peuvent pas quitter Gaza. Les 
documents sont souvent détruits par les 
bombardements et les tests ADN constituent une 
mission quasiment impossible. Même la demande 
électronique d'un enfant de 12 ans grièvement 
blessé a été rejetée. Des avocats plaident dès lors 
pour une approche simplifiée. 
 
Que faites-vous pour permettre le regroupement 
familial? Combien de personnes dont la demande de 
visa a été approuvée attendent-elles encore d'être 
évacuées? Pourquoi à peine 24 évacuations ont-
elles eu lieu? Permettrez-vous l'envoi de demandes 
par courriel? Combien de temps les familles 
concernées devront-elles encore attendre pour être 
réunies? 
 

01.04 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): De oorlog in Gaza heeft 
verschrikkelijke proporties aangenomen en het 
menselijk leed is gigantisch. Niemand blijft daar 
onbewogen onder.  
 

01.04  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): La guerre à Gaza a pris des 
proportions terribles et la souffrance humaine est 
immense. Cette situation ne laisse personne 
indifférent. 
 

(Frans) Wat de verdeling tussen hybride en andere 
visa betreft, ken ik de cijfers niet uit het hoofd, maar 
ik beschik wel over de cijfers die betrekking hebben 
op de vragen die u schriftelijk hebt ingediend. Ik kan 
u uiteraard nog andere cijfers schriftelijk bezorgen. 
 

(En français) En ce qui concerne la répartition entre 
les visas hybrides et les autres, je ne connais pas 
ces chiffres par cœur, mais je dispose des chiffres 
correspondant aux questions que vous avez 
transmises par écrit. Je peux évidemment vous 
fournir d'autres chiffres par écrit. 
 

(Nederlands) Wat de vragen van mevrouw Daems 
betreft: de Dienst Vreemdelingenzaken (DVZ) 
behandelt die dossiers na de visumaanvraag. Door 
de immense migratiedruk onder de vorige regering 
zijn onze asiel- en migratiediensten echter 
overbelast, maar de dossiers worden zo snel 
mogelijk behandeld. Van de aanvragen om 
erkenning van Palestijnen op Europees niveau 
gebeurt 53 % overigens in België.  
 
 
Onze eerste prioriteit is om de asielinstroom terug te 
dringen en te investeren in extra personeel bij de 
DVZ en het Commissariaat-generaal voor de 
Vluchtelingen en de Staatlozen (CGVS). De 
visumaanvraag en wat er na een eventuele 
goedkeuring gebeurt, vallen onder de bevoegdheid 
van Buitenlandse Zaken, net als de vraag wanneer 
de gezinshereniging plaatsvindt. 
 
 
De mogelijkheid om een visumaanvraag via e-mail in 
te dienen bestaat al. Er wordt ook altijd geval per 
geval bekeken of een afwijking mogelijk is wanneer 
de originele documenten niet bezorgd kunnen 
worden. 
 

(En néerlandais) En ce qui concerne les questions 
de Mme Daems, l'Office des étrangers (OE) traite 
ces dossiers à la suite de la demande de visa. 
L'immense pression migratoire connue sous le 
précédent gouvernement a entraîné l'engorgement 
de nos services d'asile et de migration, mais les 
dossiers sont traités dans les meilleurs délais. Par 
ailleurs, à l'échelle européenne, 53 % des demandes 
de reconnaissance de Palestiniens sont introduites 
en Belgique. 
 
Notre première priorité consiste à réduire les entrées 
et à investir dans un renforcement des effectifs de 
l'OE et du Commissariat général aux réfugiés et aux 
apatrides (CGRA). En ce qui concerne la demande 
de visa et ce qu'il advient à la suite d'une éventuelle 
approbation, ces aspects relèvent des compétences 
du département des Affaires étrangères, au même 
titre que la question du moment du regroupement 
familial. 
 
La possibilité d'introduire une demande de visa par 
courriel existe déjà. La question de savoir si une 
dérogation est possible lorsque les documents 
originaux ne peuvent être remis est évaluée au cas 
par cas. 
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(Frans) Wat de doorlooptijd voor humanitaire 
visumaanvragen betreft, gaat de Dienst 
Vreemdelingenzaken (DVZ) in chronologische 
volgorde te werk, behalve wanneer de rechtbank van 
eerste aanleg een termijn oplegt, in geval van een 
arrest tot nietigverklaring of een klacht bij de federale 
Ombudsman. 
 
Eind mei 2025 waren er bij de DVZ 1.224 
visumaanvragen in behandeling. Er zijn geen 
statistieken beschikbaar die uitgesplitst zijn volgens 
nationaliteit, het al dan niet aanwezig zijn van 
kinderen of de combinatie met een aanvraag tot 
gezinshereniging. Een dergelijke uitsplitsing zou 
voorafgaand onderzoek van de aanvragen vergen. 
 
De manier waarop een aanvraag wordt ingediend, 
heeft geen invloed op de screeningscriteria of de 
doorlooptijd. 
 
Het aantal humanitaire visumaanvragen van 
inwoners van Gazanen neemt toe. Van januari tot 
april 2025 waren er 279 aanvragen tegenover 737 
aanvragen in totaal in 2024 en 162 in 2023. Wat 
gezinshereniging betreft, werden er in de periode 
van januari tot april 2025 788 aanvragen ingediend, 
tegenover 1.424 in 2024 en 614 in 2023. 
 

(En français) Concernant le délai de traitement des 
demandes de visa humanitaire, l'Office des 
étrangers (OE) respecte l'ordre chronologique, sauf, 
notamment, en cas d'injonction du tribunal de 
première instance imposant un délai, en cas d'arrêt 
d'annulation ou plainte auprès du Médiateur fédéral.  
 
 
Fin mai 2025, l'OE comptabilisait 1 224 demandes 
de visa en attente. Aucune statistique n'est ventilée 
selon la nationalité, la présence d'enfants ou la 
combinaison avec une demande de regroupement 
familial. Une telle ventilation supposerait un pré-
examen des demandes. 
 
 
Le mode d'introduction de la demande n'a pas 
d'incidence sur les critères d'examen ou le délai de 
traitement. 
 
Le nombre de demandes de visa humanitaire 
introduites par des Gazaouis augmente: 279 
demandes de janvier à avril 2025, alors qu'il y avait 
eu 737 demandes au total en 2024, et 162 en 2023. 
S'agissant du regroupement familial, 788 demandes 
ont été introduites entre janvier et avril 2025, pour 1 
424 en 2024 et 614 en 2023. 
 

Hoewel het humanitaire visum vaak gebruikt wordt, 
is het begrip humanitair visum niet opgenomen in de 
wet van 15 december 1980. Dat neemt niet weg dat 
visumaanvragen die door humanitaire redenen 
ingegeven worden geregeld onderzocht worden. 
Zonder wettelijke criteria is de procedure echter 
complex en tijdrovend. Het visum voor 
gezinshereniging kan toegekend worden indien de 
wettelijke criteria in acht genomen worden en de 
aanvraag gepaard gaat met een identiteits- en 
veiligheidscontrole. De beslissing van de DVZ om 
een visum toe te kennen verschilt van de uitreiking 
ervan door de consulaire en diplomatieke posten, die 
verhinderd wordt door de sluiting van de grenzen.  
 

Malgré son usage fréquent, le concept de visa 
humanitaire n'apparait pas dans la loi du 
15 décembre 1980. Toutefois, les demandes de visa 
motivées par des raisons humanitaires sont 
examinées régulièrement, mais sans critères légaux, 
la procédure est complexe et longue. Le visa pour 
regroupement familial peut être octroyé s'il respecte 
les critères légaux et sera accompagné d'un contrôle 
d'identité et de sécurité. La décision de l'OE 
d'accorder un visa diffère de son exécution par les 
postes consulaires ou diplomatiques, qui est 
empêchée par la fermeture des frontières.  
 

01.05  Khalil Aouasti (PS): Het baart me zorgen dat 

u stelt dat er geen wettelijke grondslag is om een 
humanitair visum aan te vragen. Op grond van 
artikel 9 van de wet van 15 december 1980 is het 
mogelijk om in een diplomatieke post een 
verblijfsaanvraag in te dienen om humanitaire 
redenen. Dat artikel is overigens de regel, 9bis en 
9ter zijn de uitzonderingen, omdat ze ervan uitgaan 
dat men in de onmogelijkheid verkeert om terug te 
keren om zelfs om zijn dossier in te dienen bij een 
diplomatieke post. Het genoemde artikel wordt 
weliswaar weinig ingeroepen en de term ‘humanitair 
visum’ kan misleidend zijn, maar de procedure staat 
wel degelijk bekend als die voor de verkrijging van 
een humanitair visum. 

01.05  Khalil Aouasti (PS): Je m'inquiète quand 

vous dites que les demandes de visas humanitaires 
n'ont pas de base légale. L'article 9 de la loi du 
15 décembre 1980 prévoit l'introduction, dans un 
poste diplomatique, d'une demande de séjour pour 
raison humanitaire. Cet article est d'ailleurs la règle, 
les 9bis et 9ter sont des dérogations puisqu'ils 
supposent l'impossibilité d'un retour, même bref, 
pour introduire son dossier dans un poste 
diplomatique. Cet article est certes peu utilisé, et 
l'expression "visa humanitaire" peut être tronquée, 
mais cette procédure est ce que l'on appelle 
communément "visa humanitaire".  
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U garandeerde dat het mogelijk was om online een 
aanvraag voor gezinshereniging in te dienen. Is dat 
ook mogelijk voor aanvragen op basis van het 
genoemde artikel 9? Dat is cruciaal, want de 
diplomatieke posten, de centra en de landen houden 
er verschillende praktijken op na. Bovendien is het 
sowieso al moeilijk om een volledig dossier voor te 
leggen. 
 

 
Vous avez garanti qu'il était possible d'introduire en 
ligne des demandes pour regroupement familial. 
Est-ce aussi possible pour les demandes basées sur 
cet article 9? C'est essentiel car les pratiques 
divergent entre les postes diplomatiques, les centres 
et les pays, sans compter la difficulté de fournir un 
dossier complet.  
 

01.06  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Door cijfers 

mee te delen over de ingediende aanvragen maar 
niet over de toegekende visa en de uitvoering ervan, 
antwoordt u niet op mijn vragen. 
 
Moet er niet dringend prioriteit worden gegeven aan 
de dossiers van de Gazanen? Ondanks uw 
geweeklaag over hun situatie hebt u niets gedaan 
om die personen uit Gaza weg te halen, ze te redden 
en ze naar ons land te brengen in het kader van de 
gezinshereniging. Het laat u koud! 
 

01.06  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): En donnant les 

chiffres des demandes introduites mais pas ceux 
des octrois de visa et leur exécution, vous ne 
répondez pas à mes questions. 
 
N'y a-t-il pas urgence à donner priorité aux dossiers 
des Gazaouis? Malgré vos lamentations sur leur 
sort, vous n'avez rien fait pour exfiltrer ces 
personnes de Gaza, les sauver et les faire venir dans 
le cadre du regroupement familial. Vous vous en 
moquez! 
 

01.07  Greet Daems (PVDA-PTB): Ik heb helaas 

geen woorden gehoord waaruit de Palestijnen in 
Gaza hoop kunnen putten. Uw prioriteit is het 
terugdringen van migratie, maar dat zou de 
evacuatie van mensen uit Gaza moeten zijn. Het zijn 
mensen die familie hebben in België en wier leven 
dagelijks in gevaar is. 
 
U blijft vasthouden aan procedures, terwijl Gaza 
platgebombardeerd is. Documenten liggen onder het 
puin, medische attesten en DNA-tests zijn niet te 
verkrijgen. Zodra één document ontbreekt, wordt de 
aanvraag gewoon geweigerd. U kunt dit anders 
aanpakken. U kunt de aanvragen behandelen 
zonder die documenten en u kunt instructies geven 
om aanvragen uit Gaza voorrang te geven. 
 
 
 
U beweert dat elektronische aanvragen mogelijk zijn, 
maar uit getuigenissen blijkt dat ze vaak worden 
geweigerd. Zelfs na een goedkeuring volgt er vaak 
geen evacuatie. Velen onder hen zijn echt ten einde 
raad, maar u kunt het verschil betekenen tussen 
leven en dood. Ik hoop dat zij op uw empathie en 
menselijkheid kunnen rekenen. 
 

01.07  Greet Daems (PVDA-PTB): 

Malheureusement, je n'ai entendu aucun propos qui 
puisse redonner espoir aux Palestiniens de Gaza. 
Votre priorité est de réduire les flux migratoires mais 
votre priorité devrait être l’évacuation de Gaza des 
personnes qui ont de la famille en Belgique et qui 
risquent d’être tués tous les jours. 
 
Vous persistez à appliquer les procédures alors que 
Gaza est dévastée par les bombardements. Les 
documents sont ensevelis sous les décombres, il est 
impossible d'obtenir des certificats médicaux et des 
tests ADN. Dès qu'il manque ne serait-ce qu'un seul 
document, la demande est tout simplement rejetée. 
Vous pouvez procédez autrement. Vous pouvez 
traiter les demandes sans ces documents et donner 
l'instruction d'accorder la priorité aux demandes 
venant de Gaza. 
 
Vous affirmez qu'il est possible d'introduire une 
demande par voie électronique, mais les 
témoignages indiquent que ces demandes sont 
souvent refusées. Même après une approbation, il 
arrive souvent que les personnes ne soient pas 
évacuées. Beaucoup d'entre elles ne savent 
vraiment plus à quel saint se vouer, mais vous 
pouvez, pour elles, représenter la différence entre la 
vie et la mort. J'espère qu'elles pourront compter sur 
votre empathie et votre humanité. 
 

Moties 
 

Motions 
 

De voorzitter:Tot besluit van deze bespreking 
werden volgende moties ingediend. 
 

Le président: En conclusion de cette discussion, les 
motions suivantes ont été déposées. 
 

Een motie van aanbeveling werd ingediend door Une motion de recommandation a été déposée par 
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mevrouw Greet Daems en luidt als volgt: 
 
"De Kamer, 
gehoord de interpellatie van mevrouw Greet Daems  
en het antwoord van de minister van Asiel, Migratie 
en Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid, 
- overwegende dat Palestijnen uit Gaza elke dag 
moeten vrezen voor hun leven;  
- overwegende dat Israël al zeker 56.000 Palestijnen 
vermoordde;  
- overwegende dat er een enorme toename van 
geweld is tijdens de voedselbedeling, georganiseerd 
door Israël;  
- overwegende dat er een hongersnood is, en dat 
Israël hulp nog steeds tegenhoudt;  
- overwegende dat de humanitaire crisis in Gaza 
onverminderd doorgaat;  
- overwegende dat er volgens het crisiscentrum van 
het Belgische ministerie van Buitenlandse Zaken 
bijna 500 Palestijnen in Gaza wachten sinds 7 
oktober 2023 om zich bij hun familie in België te 
voegen;  
- overwegende dat er heel wat problemen zijn met 
de elektronische aanvragen van gezinshereniging;  
 
- overwegende dat het heel lang duurt vooraleer een 
visumaanvraag behandeld wordt;  
 
vraagt de regering  
 
 
- om alles in het werk te stellen om de evacuatie van 
de familieleden van Palestijnen in België zo snel als 
mogelijk te volbrengen;  
- om alles in het werk te stellen om de resterende 
visumaanvragen met spoed te behandelen;  
- om alles in het werk te stellen zodat elektronische 
aanvragen automatisch kunnen voor mensen die 
nog in Gaza verblijven." 
 

Mme Greet Daems et est libellée comme suit: 
 
"La Chambre,  
ayant entendu l'interpellation de Mme Greet Daems 
et la réponse de la ministre de l’Asile et de la 
Migration, et de l’Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes villes, 
- considérant que les Palestiniens de Gaza doivent 
craindre chaque jour pour leur vie; 
- considérant qu'Israël a déjà tué au moins 56 000 
Palestiniens; 
- considérant qu'on assiste à un regain de violence 
démesuré lors de la distribution de nourriture, 
organisée par Israël; 
- considérant qu'une famine sévit et qu'Israël retient 
toujours l'aide; 
- considérant que la crise humanitaire se poursuit 
sans relâche à Gaza; 
- considérant que, selon le centre de crise du SPF 
Affaires étrangères, près de 500 Palestiniens 
attendent à Gaza, depuis le 7 octobre 2023, de 
rejoindre leur famille en Belgique; 
 
- considérant que les demandes électroniques de 
regroupement familial posent de nombreux 
problèmes; 
- considérant que le délai de traitement des 
demandes de visa est très long; 
 
demande au gouvernement de prendre les mesures 
nécessaires afin 
 
- de tout mettre en œuvre pour procéder, dans les 
plus brefs délais, à l'évacuation des membres de la 
famille de Palestiniens en Belgique; 
- de tout mettre en œuvre pour traiter d'urgence les 
demandes de visa restantes; 
- de tout mettre en œuvre pour permettre le 
traitement automatique des demandes électroniques 
pour les personnes qui séjournent encore à Gaza." 
 

Een eenvoudige motie werd ingediend door 
mevrouw Maaike De Vreese. 
 

Une motion pure et simple a été déposée par 
Mme Maaike De Vreese. 
 

Over de moties zal later worden gestemd. De 
bespreking is gesloten. 
 

Le vote sur les motions aura lieu ultérieurement. La 
discussion est close. 
 

02 Vraag van Sam Van Rooy aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Het uitzetten van Hamassupporters" 
(56003389C) 
 

02 Question de Sam Van Rooy à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"L'expulsion de partisans du Hamas" (56003389C) 
 

02.01  Sam Van Rooy (VB): In de VS werd het 

visum ingetrokken van Mahmoud Khalil, een pro-
Hamasactivist die deelnam aan protesten aan de 
Columbia-universiteit. Zijn studentenvisum werd 
ingetrokken. De Amerikaanse autoriteiten 

02.01  Sam Van Rooy (VB): Les États-Unis ont 

retiré le visa de Mahmoud Khalil, un militant pro-
Hamas ayant participé aux manifestations 
organisées à l'université de Columbia. Son visa 
d'étudiant lui a été retiré. Selon les autorités 
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beschouwen dat als onderdeel van hun strijd tegen 
het antisemitisme. Ook in België, op straat en in 
onderwijsinstellingen, voelen Joden zich steeds 
minder veilig door de aanwezigheid van 
Hamaspropaganda.  
 
 
Is de minister bereid om het voorbeeld van de VS te 
volgen en, in het kader van de strijd tegen 
antisemitisme en de verheerlijking van jihadistische 
terreur, verblijfsvergunningen of de Belgische 
nationaliteit van Hamassympathisanten aan 
universiteiten in te trekken?  
 

américaines, cette décision s'inscrit dans le cadre de 
leur lutte contre l'antisémitisme. En Belgique, les 
Juifs se sentent également de moins en moins en 
sécurité en rue et dans les établissements 
d'enseignement en raison de la présence de la 
propagande pro-Hamas. 
 
La ministre est-elle disposée à suivre l'exemple des 
États-Unis et à retirer les permis de séjour ou la 
nationalité belge aux sympathisants du Hamas 
présents dans les universités, dans le cadre de la 
lutte contre l'antisémitisme et l'apologie du 
terrorisme djihadiste? 
 

02.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Ik bevestig, zoals naar aanleiding van 
uw vorige vraag, dat ik elke vorm van antisemitisme 
veroordeel.  
 
Een studentenvisum kan worden geweigerd of 
beëindigd als de betrokkene een bedreiging vormt 
voor de openbare orde of nationale veiligheid. Die 
beoordeling gebeurt echter altijd geval per geval. 
 

02.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Conformément à ma réponse à votre 
question précédente, je confirme que je condamne 
toute forme d'antisémitisme.  
 
Un visa d'étudiant peut être refusé ou retiré si la 
personne concernée représente une menace pour 
l'ordre public ou la sécurité nationale. Toutefois, 
cette évaluation se fait toujours au cas par cas. 
 

02.03  Sam Van Rooy (VB): Ik had een krachtiger 

reactie verwacht. U lijkt niet te beseffen hoe ernstig 
de situatie is. Mijn Iraanse partner kwam ooit met 
een studentenvisum naar België en zij en haar 
seculiere vrienden werden hier geconfronteerd met 
Iraans-islamitische aanhangers van het jihadistische 
shariaregime. Die mogen hier studeren, terwijl hun 
opvattingen duidelijk problematisch zijn. Blijkbaar 
vindt u dat normaal.  
 

02.03  Sam Van Rooy (VB): Je m'attendais à une 

réponse plus ferme. Vous ne semblez pas vous 
rendre compte de la gravité de la situation. À 
l'époque, ma compagne iranienne est venue en 
Belgique avec un visa d'étudiant et elle et ses amis 
laïques ont été confrontés sur notre sol aux partisans 
irano-islamiques du régime djihadiste de la charia. 
Ceux-ci sont autorisés à faire des études en 
Belgique alors que leurs convictions sont 
manifestement problématiques. Apparemment, vous 
trouvez cela normal. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

03 Vraag van Sam Van Rooy aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Het beleid ten aanzien van Syrische moslims en 
moslimmigranten" (56003399C) 
 

03 Question de Sam Van Rooy à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La politique à l'égard des musulmans syriens et 
des migrants musulmans syriens" (56003399C) 
 

03.01  Sam Van Rooy (VB): Sinds de regimewissel 

in Syrië zijn jihadisten en moslimfundamentalisten 
niet-moslims beginnen te onderdrukken en soms 
ook af te slachten. Sinds 2012 staan Syriërs 
onafgebroken in de top 10 van het aantal 
asielaanvragen. In de voorbije 10 jaar hebben 
ongeveer 35.000 Syriërs bescherming in ons land 
gekregen. De overgrote meerderheid is moslim. We 
weten niet welke islamitische denkbeelden zij 
aanhangen. Welk beleid ontwikkelt de regering ten 
aanzien van Syrische moslims op ons grondgebied 
en Syrische moslims die naar ons land wensen te 
komen? 
 

03.01  Sam Van Rooy (VB): Depuis le changement 

de régime en Syrie, des djihadistes et des 
fondamentalistes islamiques ont commencé à 
réprimer et parfois à massacrer des non-
musulmans. Depuis 2012, les Syriens sont 
continuellement dans le top 10 dans les statistiques 
fondées sur le nombre des demandes d'asile. Au 
cours des dix dernières années, quelque 35 000 
Syriens ont obtenu un statut de protection dans notre 
pays. La grande majorité d'entre eux sont 
musulmans. Nous ignorons à quelles idées 
islamiques ils adhèrent. Quelle politique le 
gouvernement développe-t-il à l'égard des 
musulmans syriens présents sur notre territoire et à 
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l'égard des musulmans syriens qui souhaitent venir 
en Belgique? 
 

03.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Vreemdelingen van Syrische 
nationaliteit zijn, net zoals alle andere 
vreemdelingen en ongeacht hun geloofsovertuiging, 
onderworpen aan de Belgische vreemdelingenwet 
en de Europese asiel- en migratieregels. Syriërs met 
onwettig verblijf zijn onderworpen aan de 
terugkeerrichtlijn, die ook voor andere 
vreemdelingen geldt. 
 

03.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Les étrangers de nationalité syrienne, 
comme tous les autres étrangers et quelle que soit 
leur conviction religieuse, sont soumis à la loi belge 
sur les étrangers et aux règles européennes en 
matière d'asile et de migration. Les Syriens en séjour 
irrégulier sont soumis à la directive "retour", qui 
s'applique également aux autres étrangers. 
 

Inzake de verzoeken om internationale bescherming 
worden alleen de interviews en de beslissingen van 
personen uit Syrië die reeds internationale 
bescherming genieten in een andere Europese 
lidstaat voortgezet. De overige interviews en 
beslissingen voor Syriërs zijn momenteel on hold 
gezet wegens de onduidelijke veiligheidssituatie in 
Syrië. Het CGVS volgt de ontwikkelingen nauwgezet 
op en zal tijdig communiceren. 
 
 
Het CGVS onderzoekt elk verzoek om internationale 
bescherming op een individuele, objectieve en 
onpartijdige wijze. Er is ook een systematische 
screening door de DVZ bij de veiligheidsdiensten. 
Indien nodig onderzoeken gespecialiseerde 
protection officers vervolgens of er voldoende bewijs 
is voor een uitsluiting van internationale 
bescherming.  
 

S'agissant des demandes de protection 
internationale, seuls sont poursuivis les entretiens et 
les décisions concernant les personnes originaires 
de Syrie qui bénéficient déjà d'une protection 
internationale dans un autre État membre européen. 
Les autres entretiens et décisions concernant des 
Syriens sont actuellement en suspens en raison de 
la situation sécuritaire confuse en Syrie. Le CGRA 
suit attentivement l'évolution de cette situation et 
communiquera à ce sujet en temps voulu. 
 
Le CGRA examine chaque demande de protection 
internationale de manière individuelle, objective et 
impartiale. Un screening systématique est 
également effectué par l'OE par l'intermédiaire des 
services de sécurité. Au besoin, des officiers de 
protection spécialisés examinent ensuite si l'on 
dispose de suffisamment de preuves justifiant une 
exclusion de la protection internationale. 
 

03.03  Sam Van Rooy (VB): Er zitten ongetwijfeld 

fatsoenlijke mensen bij, maar het gros van de 
Syrische moslims huldigt verwerpelijke islamitische 
opvattingen die hier niet thuishoren of zelfs 
gevaarlijk zijn voor onze vrije, democratische 
samenleving, vrouwen, homoseksuelen en niet-
moslims. U blijft dus, net als de vivaldiregering, 
massaal de sharia binnenhalen in ons land. 
 

03.03  Sam Van Rooy (VB): Il est incontestable que 

ce groupe est aussi constitué de personnes 
convenables, mais la majorité des musulmans 
syriens ont des opinions islamiques répréhensibles 
qui n'ont pas leur place ici et sont même 
dangereuses pour notre société libre et 
démocratique, les femmes, les homosexuels et les 
non-musulmans. Vous continuez donc, à l'instar de 
la coalition Vivaldi, à introduire massivement la 
charia dans notre pays. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

04 Samengevoegde vragen van 

- Achraf El Yakhloufi aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "Het 
Dublincentrum" (56003988C) 
- Maaike De Vreese aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "De werking 
van het Dublincentrum en het toekomstige extra 
centrum" (56006508C) 
 

04 Questions jointes de 

- Achraf El Yakhloufi à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "Le centre 
Dublin" (56003988C) 
- Maaike De Vreese à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "Le 
fonctionnement du centre Dublin et le futur centre 
supplémentaire" (56006508C) 
 

04.01  Maaike De Vreese (N-VA): Het 04.01  Maaike De Vreese (N-VA): L'accord de 
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regeerakkoord voorziet in de oprichting van een 
nieuw Dublincenter, een terugkeercentrum voor 
mensen die al in een andere EU-lidstaat asiel 
hebben aangevraagd. Welke locaties worden 
onderzocht en hoeveel plaatsen zullen er komen? 
 
Het reeds bestaande Dublincentrum in Zaventem 
kan 200 mensen opvangen. Hoe verloopt de 
werking? Leidt het centrum tot een efficiëntere 
procedure en een kortere verblijfsduur voor mensen 
met een Dublinbeslissing? Wat is de gemiddelde 
doorlooptijd, vergeleken met die in een regulier 
opvangcentrum? 
 
 
De Europese Commissie heeft beslist dat 
Griekenland opnieuw volwaardig kan deelnemen 
aan het Dublinsysteem. Hoe schat u een verhoogde 
terugkeer naar Griekenland in? Hoeveel 
overnameverzoeken lopen er momenteel?  
 

gouvernement prévoit la création d'un centre Dublin, 
un centre de retour pour les personnes ayant déjà 
introduit une demande d'asile dans un autre État 
membre de l'UE. Quels sites sont à l'étude et 
combien de places seront disponibles? 
 
Le centre Dublin qui existe déjà à Zaventem peut 
accueillir 200 personnes. Comment fonctionne-t-il? 
Ce centre permet-il de rendre la procédure plus 
efficace et de raccourcir la durée de séjour pour les 
personnes faisant l'objet d'une décision Dublin? 
Quel est le délai moyen de traitement de leur 
dossier, comparé à celui dans un centre d'accueil 
classique? 
 
La Commission européenne a décidé que la Grèce 
pouvait de nouveau participer pleinement au 
système Dublin. Comment évaluez-vous la 
possibilité d'une augmentation du nombre de retours 
vers la Grèce? Combien de demandes de 
réadmission sont actuellement pendantes? 
 

04.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): De locatie voor het nieuwe 
Dublincentrum moet beantwoorden aan de 
basisbehoeften voor een sobere opvang, aangezien 
die volledig is gericht op een terugkeer. Een 
Dublincentrum brengt opvang en procedure samen, 
er is dus ook nood aan voldoende gespreksruimtes 
voor de begeleiding. De doorlooptijd is er 10 keer 
korter dan in een regulier opvangcentrum. 
 
 
 
Wanneer we een geschikte locatie vinden, zullen we 
de lokale besturen inlichten. We willen de 
toekomstige centra zo goed mogelijk geografisch 
spreiden. We streven naar een bijkomende 
capaciteit van 200 plaatsen. 
 
Alleenstaande minderjarigen worden niet in een 
Dublincentrum opgevangen. We respecteren de 
eenheid van gezinnen door maximaal één gezin per 
kamer toe te wijzen. Ik heb de instructie gegeven om 
de focus opnieuw op alleenstaande mannen te 
leggen, omdat de terugkeer in die groep sneller 
verloopt. Het Dublincentrum in Zaventem hanteert 
de verhouding 60 % mannen en 40 % gezinnen. 
 

04.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Le site du nouveau centre Dublin doit 
répondre aux besoins de base d'un centre d'accueil 
axé sur la sobriété, puisqu'il est entièrement ciblé sur 
les retours. Étant donné qu'il réunit les aspects 
d'accueil et de procédure, un centre Dublin doit 
également comporter un nombre suffisant d'espaces 
destinés aux entretiens en vue de 
l'accompagnement. La durée de traitement des 
dossiers y est dix fois plus courte que dans un centre 
d'accueil ordinaire. 
 
Lorsque nous aurons trouvé un site approprié, nous 
en informerons les autorités locales. Nous 
souhaitons la meilleure répartition géographique 
possible pour les futurs centres. Nous visons une 
capacité supplémentaire de 200 places. 
 
Les mineurs non accompagnés ne sont pas 
hébergés dans les centres Dublin. Nous respectons 
l'unité familiale: chaque chambre n'accueille qu'une 
seule famille. J'ai donné l'instruction de se recentrer 
sur les hommes seuls, parce que leur retour est plus 
rapide. Le centre Dublin de Zaventem applique un 
ratio de 60 % d'hommes et 40 % de familles. 
 

Sinds de invoering van de versnelde procedure is er 
een daling van het aantal terugnameverzoeken voor 
Dublinpersonen. In 2022 waren er 12.012 
verzoeken, in 2024 nog 8.328. Mensen komen 
minder snel naar hier omdat ze weten dat het risico 
op een snelle terugsturing groter is. 
 
 
Het komt er nu op aan te blijven inzetten op de 

Depuis l'instauration de la procédure accélérée, le 
nombre de demandes de réadmission de personnes 
sous procédure Dublin a diminué. Nous avons 
enregistré 12 012 demandes en 2022, contre 8 328 
seulement en 2024. Les réfugiés sont moins enclins 
à venir en Belgique parce qu'ils savent que le risque 
d'être renvoyé rapidement est plus élevé. 
 
Il s'agit à présent de continuer à mettre l'accent sur 
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overdrachten naar andere lidstaten. De 
capaciteitsproblemen inzake vasthoudingen en 
gedwongen verwijderingen moeten worden 
aangepakt. We zetten in op het masterplan gesloten 
centra en op de uitbreiding van het aantal 
escorteurs. We bereiden de nodige KB's voor om 
Frontex- en DVZ-escorteurs te kunnen inzetten. 
 
 
Het voornemen om het tweede Dublincentrum eind 
2026 operationeel te hebben, is realistisch. De prijs 
zal afhangen van de capaciteit en de locatie. 
 

les transferts vers d'autres États membres. Il 
convient de remédier aux problèmes de capacité en 
matière de détention et d'éloignement forcé. Nous 
misons sur le masterplan "centres fermés" et sur 
l'augmentation du nombre d'agents chargés 
d'escorter les retours. Nous préparons les arrêtés 
royaux nécessaires au déploiement d'agents 
d'escorte de Frontex et de l'OE. 
 
Disposer d'un deuxième centre Dublin opérationnel 
d'ici fin 2026 est un projet réaliste. Le prix dépendra 
de la capacité et de l'emplacement. 
 

04.03  Maaike De Vreese (N-VA): In het verleden 

zagen we dat het Dublincentrum meer en meer 
gezinnen opving als alternatief voor de reguliere 
opvang. Dat is niet de bedoeling. De focus moet op 
de terugkeer liggen. Ik vraag ook uw aandacht voor 
een snelle terugkeerprocedure naar landen die niet 
tot de EU behoren, maar vanwaaruit wel zonder 
visum naar de EU kan worden gereisd, zoals 
Albanië. 
 

04.03  Maaike De Vreese (N-VA): Dans le passé, 

nous avons vu le centre Dublin accueillir de plus en 
plus de familles comme alternative à l'accueil 
régulier. Tel n'est pas le but de ce centre. L'accent 
doit au contraire être mis sur le retour. Je demande 
également que vous vous penchiez sur une 
procédure de retour rapide vers des pays non 
membres de l'UE, mais à partir desquels il est 
possible d'entrer dans l'UE sans visa, comme 
l'Albanie. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

05 Samengevoegde vragen van 

- Matti Vandemaele aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "Het rapport 
van Amnesty over de gevolgen van de 
opvangcrisis" (56004032C) 
- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het rapport van 
Amnesty International over de Belgische 
opvangcrisis" (56004362C) 
 

05 Questions jointes de 

- Matti Vandemaele à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "Le rapport 
d'Amnesty sur les conséquences de la crise de 
l'accueil" (56004032C) 
- Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Le rapport 
d'Amnesty International sur la crise de l'accueil en 
Belgique" (56004362C) 
 

05.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Amnesty 

International publiceerde een rapport over mensen 
die door een gebrek aan opvang op straat belanden. 
Dat zou zorgen voor blijvende psychosociale schade 
en organisaties zoals Infirmiers de rue noemen de 
straat intussen het grootste psychiatrische 
ziekenhuis van Brussel. Amnesty wijst ook op de 
schaduwkosten en waarschuwt dat de huidige 
plannen het probleem dreigen te verergeren. Hoewel 
de minister niet alleen verantwoordelijk is, is het 
teleurstellend dat de crisismaatregelen tot nu toe 
geen verschil maken voor wie nu op straat leeft.  
 
 
 
 
Hoe reageert u op het rapport? Wanneer komen er 
concrete acties om mensen op straat minimaal 
medisch, juridisch en sociaal te ondersteunen? Zal 
de regering organisaties zoals de Humanitaire Hub 

05.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Amnesty 

International a publié un rapport sur les personnes 
qui se retrouvent à la rue, faute de place d'accueil. 
Cette situation causerait des dommages 
psychosociaux permanents et pour les organisations 
telles que "Infirmiers de rue", la rue est aujourd'hui 
devenue le plus grand hôpital psychiatrique à ciel 
ouvert de Bruxelles. Amnesty pointe également du 
doigt les coûts cachés et met en garde contre le 
risque que les projets actuels n'aggravent le 
problème. Bien que la ministre ne soit pas la seule 
responsable, il est décevant de constater que les 
mesures de crise n'ont rien changé jusqu'à présent 
pour les personnes qui vivent actuellement dans la 
rue.  
 
Quelle est votre réaction face à ce rapport? Quand 
prendra-t-on des initiatives concrètes afin de fournir 
un soutien médical, juridique et social minimal aux 
personnes vivant dans la rue? Le gouvernement 
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extra middelen geven om menswaardige hulp te 
kunnen blijven bieden? 
 

attribuera-t-il des moyens supplémentaires à des 
organisations telles que le Hub humanitaire pour 
qu'elles puissent continuer à offrir une aide digne de 
ce nom?  
 

05.02  Greet Daems (PVDA-PTB): Amnesty 

International publiceerde op 2 april een rapport over 
de aanhoudende opvangcrisis. Daarin wordt België 
beschuldigd van het schenden van mensenrechten, 
het bestendigen van rassendiscriminatie en het 
ondermijnen van de rechtsstaat. De prioritaire 
aanbeveling is duidelijk: zorg ervoor dat niemand 
nog op straat moet slapen. Er wordt gevraagd om 
meteen tijdelijke opvangplaatsen in te richten, 
zonder discriminatie. Wat onderneemt u om mensen 
die nog wachten op een opvangplaats intussen 
onderdak te bieden en zo dakloosheid te 
voorkomen? 
 

05.02  Greet Daems (PVDA-PTB): Le 2 avril, 

Amnesty International a publié un rapport sur la crise 
de l'accueil persistante. Dans ce rapport, la Belgique 
est accusée de violer les droits humains, de 
perpétuer des discriminations raciales et de saper 
l'État de droit. La recommandation prioritaire est 
claire: veiller à ce que plus personne ne doive encore 
dormir dans la rue. Il est demandé de créer 
immédiatement des places d'accueil provisoires, 
sans discrimination. Que faites-vous pour offrir un 
hébergement temporaire aux personnes qui sont 
encore en attente d'une place d'accueil, afin de 
prévenir le "sans-abrisme"? 
 

05.03 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Het rapport van Amnesty International 
bevat weinig nieuws: de structurele druk op het 
opvangnetwerk is een al jaren bestaand probleem, 
dat we van de vorige regering hebben geërfd. We 
aanvaarden niet dat mensen die bescherming 
zoeken op straat moeten overleven. Wie momenteel 
geen opvangplaats krijgt, wordt wel geïnformeerd 
over medische hulp en juridische bijstand, en krijgt 
toegang tot initiatieven zoals het Refugee Medical 
Point, de Humanitaire Hub en het infopunt in Bordet. 
Fedasil werkt ook samen met de Brusselse overheid 
aan extra noodopvang. Medische begeleiding blijft 
gegarandeerd, zoals bepaald in de wet van 
12 januari 2007. We hopen dat de recent 
goedgekeurde crisismaatregelen snel effect hebben. 
Minder instroom leidt tot minder druk op het 
opvangnetwerk. Zodra dat mogelijk is, voorzien we 
een geleidelijke afbouw van de opvangcapaciteit, te 
beginnen met de hotels. 
 

05.03  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Le rapport d'Amnesty International 
contient peu d'éléments nouveaux: la pression sur le 
réseau d'accueil est un problème structurel qui 
perdure depuis des années et que nous avons hérité 
du gouvernement précédent. Nous n'acceptons pas 
que les personnes en quête de protection soient 
contraintes de survivre dans la rue. Les personnes 
qui ne se voient actuellement pas octroyer une place 
d'accueil sont informées sur l'aide médicale et 
l'assistance juridique, et ont accès à des initiatives 
telles que le Refugee Medical Point, le hub 
humanitaire et le point info à Bordet. Fedasil travaille 
également avec le gouvernement bruxellois à la 
création de places supplémentaires d'accueil 
d'urgence. L'assistance médicale continue d'être 
assurée, comme prévu dans la loi du 12 janvier 
2007. Nous espérons que les mesures de crise 
récemment approuvées produiront rapidement leurs 
effets. Une diminution du flux entrant entraînera une 
réduction de la pression sur le réseau d'accueil. Dès 
que possible, la capacité d'accueil sera 
progressivement réduite, en commençant par les 
hôtels. 
 

05.04  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): We 

moeten eerlijk zijn over de schaduwkosten: wie later 
toch mag blijven, draagt vaak een dubbele rugzak – 
van het thuisland, van de reis, én van het leven op 
straat hier. De samenleving betaalt daar uiteindelijk 
de prijs voor. Het is ontgoochelend dat de 
crisismaatregelen daarvoor geen oplossing bieden. 
U zegt dat u mensen niet aan hun lot overlaat, maar 
de realiteit op het terrein is bijzonder schrijnend. 
Hulpverleners doen hun uiterste best, maar dat 
volstaat niet. Ik blijf het onbegrijpelijk vinden dat deze 
regering geen maatregelen neemt om op korte 
termijn de situatie van mensen op straat 
menswaardiger te maken. Blijkbaar is dat voor cd&v, 

05.04  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Nous 

devons faire preuve d'honnêteté en ce qui concerne 
les coûts cachés: toute personne autorisée à rester 
plus longtemps dans notre pays porte souvent 
plusieurs fardeaux émotionnels, celui du pays 
d'origine, celui du voyage et celui de la vie en rue en 
Belgique. In fine, c'est la société qui en paie le prix. 
Il est décevant de constater que les mesures de crise 
n'offrent pas de solution à cet égard. Vous affirmez 
que vous n'abandonnez pas les personnes à leur 
sort, mais la réalité du terrain est désastreuse. Les 
secouristes font de leur mieux, mais ça ne suffit pas. 
Je persiste à croire qu'il est incompréhensible que ce 
gouvernement ne prenne pas de mesures visant à 
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Les Engagés en Vooruit geen prioriteit. 
 

humaniser à court terme la situation des personnes 
vivant dans la rue. Pour le cd&v, les Engagés et 
Vooruit, il ne s'agit manifestement pas d'une priorité. 
 

05.05  Greet Daems (PVDA-PTB): U zegt dat u 

deze crisis hebt geërfd, maar tegelijk zet u het beleid 
van uw voorganger gewoon voort, onder meer door 
niets te veranderen aan de aanpak tegenover 
alleenstaande mannen en door LOI’s af te bouwen. 
Dat beleid houdt de crisis in stand en vergroot de 
maatschappelijke kostprijs. Wie op straat overleeft 
zonder hulp, wordt vatbaarder voor ziekte, uitbuiting 
en extra trauma’s. Mensen snel van de straat halen 
is dus in ieders belang. Voor Oekraïense 
vluchtelingen werden nooddorpen opgericht. Die 
bewijzen dat snelle opvang wél mogelijk is. Nu 
worden die dorpen gesloten, terwijl ze perfect tijdelijk 
onderdak zouden kunnen bieden aan mensen die 
vandaag op straat leven. Ik vraag u om dat opnieuw 
te bekijken en gesprekken op te starten. 
 

05.05  Greet Daems (PVDA-PTB): Vous dites que 

vous avez hérité de cette crise, mais en même temps 
vous ne faites que poursuivre la politique de votre 
prédécesseure, notamment en ne changeant rien à 
l'absence d'accueil des hommes isolés et en 
supprimant progressivement les ILA. Cette politique 
perpétue la crise et augmente le coût social. Les 
personnes qui survivent dans la rue sans aide 
deviennent plus vulnérables aux maladies, à 
l'exploitation et à d'autres traumatismes. Il est donc 
dans l'intérêt de tous de sortir rapidement ces 
personnes de la rue. Des villages d'urgence ont été 
construits pour les réfugiés ukrainiens, c'est la 
preuve qu'un accueil rapide est bel et bien possible. 
Aujourd'hui, ces villages sont fermés, alors qu'ils 
pourraient parfaitement offrir un abri temporaire aux 
personnes qui vivent actuellement dans la rue. Je 
vous demande de reconsidérer cette question et 
d'entamer des discussions. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

06 Samengevoegde vragen van 

- Matti Vandemaele aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "De evaluatie 
van het opsluiten van kinderen in gesloten centra" 
(56004197C) 
- Francesca Van Belleghem aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De evaluatie van het onderbrengen van gezinnen 
in gesloten terugkeercentra" (56006431C) 
 

06 Questions jointes de 

- Matti Vandemaele à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "L'évaluation 
de la détention d'enfants en centres fermés" 
(56004197C) 
- Francesca Van Belleghem à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"L'évaluation de l'hébergement de familles dans 
les centres de retour fermés" (56006431C) 
 

06.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): De 

regering overweegt om kinderen op te sluiten, enkel 
omdat hun ouders geen geldige verblijfsdocumenten 
hebben. Nochtans toont overvloedig onderzoek aan 
dat zelfs korte detentie ernstige en blijvende schade 
kan veroorzaken aan de gezondheid en ontwikkeling 
van kinderen. 
 
 
De vorige regering verankerde het verbod op 
opsluiting van kinderen, maar dat lijkt een doorn in 
het oog van N-VA, cd&v en Vooruit. In het 
regeerakkoord staat dat binnen de twee jaar wordt 
geëvalueerd of het nodig is. Op basis van welke 
criteria zal die beslissing worden genomen? Zal het 
belang van het kind echt primeren? En welke nieuwe 
inzichten verwacht u die vandaag nog ontbreken? 
 

06.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Le 

gouvernement envisage d’enfermer des enfants 
uniquement parce que leurs parents ne disposent 
pas de documents de séjour valables. Pourtant, de 
nombreuses études ont démontré que même une 
détention de courte durée peut nuire gravement et 
durablement à la santé et au développement des 
enfants. 
 

Le gouvernement précédent avait inscrit dans la 
législation l’interdiction de priver les enfants de 
liberté, mais cette disposition semble poser 
problème à la N-VA, au cd&v et à Vooruit. L’accord 
de gouvernement prévoit qu’une évaluation sera 
réalisée dans un délai de deux ans pour déterminer 
si cette interdiction est nécessaire. Sur la base de 
quels critères cette décision sera-t-elle prise? 
L’intérêt de l’enfant primera-t-il réellement? Et quels 
nouveaux éléments attendez-vous encore, qui 
feraient aujourd’hui défaut? 
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06.02  Francesca Van Belleghem (VB): De 

verantwoordelijkheid ligt bij ouders die illegaal in het 
land verblijven en weigeren terug te keren. Waarom 
moeten we nog anderhalf jaar wachten om het 
verbod op opsluiting van gezinnen te evalueren? 
Wordt er intussen gewerkt aan een strategie om 
gesloten terugkeercentra aan te passen? En 
hoeveel gezinnen zijn sinds uw aantreden vrijwillig of 
gedwongen teruggekeerd? 
 

06.02  Francesca Van Belleghem (VB): La 

responsabilité incombe aux parents qui séjournent 
illégalement dans le pays et refusent de retourner 
dans leur pays d’origine. Pourquoi devons-nous 
encore attendre un an et demi avant d’évaluer 
l’interdiction d’enfermer des familles? Planche-t-on, 
entre-temps, sur une stratégie visant à adapter les 
centres fermés de retour? Combien de familles ont-
elles fait l'objet d'un retour volontaire ou forcé depuis 
votre entrée en fonction? 
 

06.03 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): De evaluatie dient om het 
terugkeerbeleid voor gezinnen efficiënter te maken. 
We analyseren onder meer de resultaten van 
vrijwillige terugkeer via Fedasil, de ICAM-coaching 
en het verdwijningspercentage uit FITT-woningen. 
Ook het verschil tussen vrijwillige en gedwongen 
terugkeer vanuit gezinswoningen wordt onderzocht. 
Verdwijningen in de illegaliteit moeten absoluut 
vermeden worden, zeker ook in het belang van de 
kinderen. 
 

06.03  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): L’évaluation vise à rendre la politique 
de retour des familles plus efficace. Nous analysons 
notamment les résultats des retours volontaires via 
Fedasil, le coaching ICAM, ainsi que le pourcentage 
des personnes qui disparaissent des maisons FITT. 
La différence entre les retours volontaires et forcés 
depuis les logements familiaux fait également l’objet 
d’une analyse. Il faut absolument éviter que des 
personnes disparaissent dans la clandestinité, 
certainement aussi dans l’intérêt des enfants. 
 

De DVZ moet bij elke beslissing het belang van het 
kind vooropstellen, zoals wettelijk bepaald. Elke 
beslissing wordt bovendien getoetst door de Raad 
voor Vreemdelingenbetwistingen (RvV). De 
infrastructuur moet voldoen aan de voorwaarden van 
het Europees Hof voor de Rechten van de Mens en 
aangepast zijn aan kinderen. De gezinswoningen op 
de site 127bis zijn geen gevangenissen; ik nodig u 
uit om die te bezoeken. We hebben alle elementen 
om een grondige evaluatie te kunnen maken.  
 
 
Voor vrijwillige terugkeer zijn er geen cijfers per 
gezin beschikbaar, omdat alleen individuele 
personen worden geregistreerd. Sinds mijn 
aantreden is er één gezin via een FITT-woning 
gedwongen teruggekeerd. 
 

Conformément à la législation, l’Office des étrangers 
doit faire primer l’intérêt de l’enfant dans toute 
décision. Chaque décision est en outre soumise au 
contrôle du Conseil du Contentieux des Étrangers 
(CCE). L’infrastructure doit répondre aux exigences 
de la Cour européenne des droits de l’homme et être 
adaptée aux enfants. Les logements familiaux sur le 
site 127bis ne sont pas des prisons; je vous invite à 
les visiter. Nous disposons de tous les éléments 
nécessaires pour réaliser une évaluation 
approfondie. 
 

Concernant les retours volontaires, il n’existe pas de 
statistiques par famille, car seules les personnes 
individuelles sont enregistrées. Depuis mon entrée 
en fonction, une famille a fait l'objet d'un retour forcé 
à partir d’une maison FITT. 
 

06.04  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Ik hoor 

weinig empathie voor de kinderen in de gehanteerde 
criteria. Kinderen moeten kind kunnen zijn, ook al 
maken hun ouders een fout. Er zijn geen studies die 
aantonen dat opsluiting geen negatieve gevolgen 
heeft.  
 

06.04  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Dans les 

critères appliqués, je perçois peu d’empathie pour 
les enfants. Un enfant doit pouvoir rester un enfant, 
même si ses parents commettent une erreur. 
Aucune étude ne démontre qu'une détention n'a pas 
de conséquences négatives. 
 

Ik blijf erbij dat het belang van het kind onvoldoende 
doorweegt in deze discussie. Als opsluiting op de 
regeringstafel komt, hoop ik dat sociaalvoelende 
partijen zich krachtig verzetten. De beperkte 
meerwaarde weegt niet op tegen de schade aan de 
kinderen. Wat mij betreft zijn gesloten 
terugkeercentra waar men niet vrij kan bewegen en 
door tralies uitkijkt op vliegtuigen waarmee men 
gedeporteerd zal worden, wel degelijk 

Je persiste à penser que l'intérêt de l'enfant n'est pas 
suffisamment pris en compte dans cette discussion. 
Si l'enfermement des familles avec enfants est mis 
sur la table du gouvernement, j'espère que les partis 
ayant la fibre sociale s'y opposeront fermement. Le 
tort causé aux enfants est disproportionné par 
rapport à la plus-value limitée d'une telle mesure. En 
ce qui me concerne, les centres de retour fermés, 
dans lesquels les personnes ne peuvent se mouvoir 
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gevangenissen, ongeacht hoe men ze probeert te 
verpakken. 
 

librement et voient passer, à travers des barreaux, 
les avions qui serviront à leur déportation, sont bel et 
bien des prisons, quelle que soit la manière dont on 
essaie de les présenter. 
 

06.05  Francesca Van Belleghem (VB): Dat er 

sinds het aantreden van de minister slechts één 
gezin gedwongen is teruggekeerd, toont aan dat het 
verbod op opsluiting van gezinnen dringend moet 
worden opgeheven. De impact van illegaal verblijf op 
kinderen is eveneens groot. Regularisatie kan niet 
het alternatief zijn; dat zou een fout signaal geven. 
Tijdelijke opvang in aangepaste centra is humaner 
dan gezinnen in precaire omstandigheden laten 
voortleven. 
 

06.05  Francesca Van Belleghem (VB): Le fait 

qu'une seule famille ait fait l'objet d'un retour forcé 
depuis l'entrée en fonction de la ministre démontre 
que l'interdiction de détention des familles doit être 
supprimée de toute urgence. L'incidence d'un séjour 
illégal sur les enfants est également considérable. 
La régularisation ne peut constituer une solution 
alternative; ce serait donner un mauvais signal. Un 
accueil temporaire dans un centre adapté est plus 
humain que de laisser des familles vivre dans des 
conditions précaires. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

07 Vraag van Matti Vandemaele aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De trage behandeling van visumaanvragen voor 
studiedoeleinden" (56004247C) 
 

07 Question de Matti Vandemaele à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La lenteur du traitement des demandes de visa à 
des fins d'études" (56004247C) 
 

07.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): De 

federale Ombudsman ontvangt al jarenlang tal van 
klachten van buitenlandse studenten over het niet 
tijdig behandelen van hun visumaanvragen. Ook 
worden verblijfsvergunningen soms niet tijdig 
verlengd. Het uitwisselen van studenten op 
wereldschaal biedt aanzienlijke academische 
voordelen, ook voor de landen van herkomst, waar 
deze studenten nadien naar terugkeren. Dat 
systeem moeten wij dus faciliteren. 
 
Waarom bestaan er geen cijfers over de tijdige 
verwerking van visumaanvragen en -verlengingen 
voor studieverblijven? Hoe wordt die situatie dan 
opgevolgd en getoetst? Als er inderdaad een 
probleem is, hoe pakken we dat dan aan? 
 

07.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Depuis 

plusieurs années, le Médiateur fédéral reçoit de 
nombreuses plaintes d'étudiants étrangers 
concernant le traitement hors délais de leurs 
demandes de visa. Il arrive aussi que les permis de 
séjour ne soient pas délivrés à temps. Or l'échange 
d'étudiants au niveau mondial présente  beaucoup 
d’avantages sur le plan universitaire, notamment 
pour les pays d'origine où ces étudiants retournent 
ensuite. Nous devons donc faciliter ce système. 
 
Pourquoi n'existe-t-il pas de chiffres relatifs au 
traitement dans les délais des demandes de visa et 
des prolongations de visa pour les séjours d'études? 
Comment cette situation est-elle dès lors suivie et 
évaluée? Si un problème se pose, comment 
pouvons-nous dès lors y remédier ? 
 

07.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): De Dienst Vreemdelingenzaken 
(DVZ) houdt statistieken bij over het aantal 
visumaanvragen per nationaliteit, met onder meer 
een onderscheid tussen de inschrijving en de 
toelating in een instelling voor hoger onderwijs. Om 
de behandelingstermijnen te kunnen bijhouden, zou 
voor elke aanvraag moeten worden berekend 
hoeveel dagen er verstrijken tussen de indiening en 
de beslissing. Met het huidige systeem kan dat niet 
automatisch. 
 
De behandelingstermijn wordt sterk beïnvloed door 
de snelheid waarmee de student reageert als 
informatie wordt gevraagd. Zolang de meeste 

07.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): L’Office des étrangers (OE) tient des 
statistiques sur le nombre de demandes de visa par 
nationalité, en faisant notamment une distinction 
entre l’inscription et l’admission dans un 
établissement d’enseignement supérieur. Pour 
pouvoir suivre les délais de traitement, il faudrait 
calculer pour chaque demande le nombre de jours 
écoulés entre l’introduction de celle-ci et la décision. 
Le système actuel ne permet pas de le faire 
automatiquement. 
 
Le délai de traitement dépend beaucoup de la 
rapidité avec laquelle l’étudiant répond lorsqu’une 
information lui est demandée. Aussi longtemps que 
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beslissingen binnen de voorgeschreven termijn 
worden genomen, wil ik de middelen inzetten voor 
de behandeling van dossiers in plaats van voor het 
bijhouden van behandelingstermijnen. Enkel de 
dossiers waarin een diplomatieke post of gemeente 
niet zelf kan beslissen, worden doorgestuurd naar de 
DVZ. 
 
De situatie wordt opgevolgd via maandelijkse 
rapporten, gepubliceerd op de website van de DVZ. 
Sinds mei 2025 worden ook de beslissingen 
geregistreerd die buiten de termijn worden 
genomen. 
 
De DVZ krijgt uiteraard veel meer aanvragen in de 
periode vlak voor de start van het academiejaar en 
dat leidt tot een piek in de behandelingstermijn. De 
betrokken dienst wordt dan tijdelijk versterkt via 
interne verschuivingen en we proberen de 
aanvragers aan te sporen om hun aanvraag tijdig in 
te dienen.  
 

la majorité des décisions seront prises dans les 
délais prescrits, je préférerai affecter les moyens 
disponibles au traitement des dossiers plutôt qu’au 
suivi administratif des délais. Seuls les dossiers pour 
lesquels un poste diplomatique ou une commune ne 
peut pas statuer sont transmis à l'OE. 
 
 
La situation est suivie au moyen de rapports 
mensuels, publiés sur le site web de l’OE. Depuis 
mai 2025, les décisions prises hors délai sont 
également enregistrées. 
 
 
L’OE reçoit évidemment un nombre beaucoup plus 
élevé de demandes dans la période précédant la 
rentrée académique, ce qui entraîne une 
augmentation des délais de traitement. Le service 
concerné est alors temporairement renforcé par des 
redéploiements internes, et nous essayons d’inciter 
les demandeurs à introduire leur demande à temps. 
 

07.03  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Hopelijk 

zal men de cijfers wel kunnen bijhouden als er ooit 
een nieuw systeem wordt ingevoerd. De positieve 
impact van buitenlandse studenten die hier komen 
studeren op de thuislanden, zou ons moeten 
stimuleren om dat te faciliteren en de procedures te 
vereenvoudigen en te versnellen. Op verwachte 
pieken kan men zich overigens voorbereiden. 
 

07.03  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Il faut 

espérer que nous disposerions de chiffres si un 
nouveau système était mis en place. L'impact positif 
sur les pays d'origine des étudiants étrangers qui 
viennent étudier en Belgique devrait nous 
encourager à faciliter ce système et à simplifier et 
accélérer les procédures. Il est d’ailleurs possible de 
se préparer aux pics attendus. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

08 Vraag van Matti Vandemaele aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De fast-trackprocedure bij verzoekers uit landen 
met een hoge erkenningsgraad" (56004256C) 
 

08 Question de Matti Vandemaele à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La procédure fast track pour les personnes 
originaires de pays à taux de reconnaissance 
élevé" (56004256C) 
 

08.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Er is een 

fast-trackprocedure voor wie een lage slaagkans 
heeft om erkend te worden. Men zou echter ook een 
dergelijke procedure kunnen invoeren voor diegenen 
voor wie de kans op asiel heel groot is. Wat vindt u 
van dat idee? 
 

08.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Une 

procédure accélérée est prévue pour les personnes 
qui ont peu de chances d'être reconnues. Une telle 
procédure pourrait cependant être également 
instaurée pour les personnes qui ont de très grandes 
chances de se voir accorder l'asile. Qu'en pensez-
vous? 
 

08.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Het Commissariaat-generaal voor de 
Vluchtelingen en de Staatlozen (CGVS) behandelt 
dossiers volgens het principe first in, first out, met 
uitzondering van dossiers die volgens de wet 
versneld of met voorrang moeten worden 
behandeld. 
 

08.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Le Commissariat général aux réfugiés 
et aux apatrides (CGRA) traite les dossiers selon le 
principe du premier arrivé, premier servi, à 
l'exception des dossiers dont la loi impose le 
traitement accéléré ou prioritaire. 
 

Hoe meer prioritaire procedures worden 
aangenomen, hoe groter het risico op vertraging bij 

À mesure que le nombre de procédures prioritaires 
adoptées augmente, le risque de retard dans le 
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de behandeling van andere dossiers, die ook binnen 
een redelijke termijn moeten worden behandeld. Per 
definitie kan men niet alles prioritair beoordelen. Ik 
kies er voor om asielzoekers met weinig kans op 
slagen zo snel mogelijk duidelijkheid te geven. Gelet 
op de werklast en de personeelsmiddelen, zou uw 
voorstel kunnen leiden tot meer vertragingen in 
andere dossiers. Conform het regeerakkoord zal het 
CGVS tijdelijk worden versterkt en inzetten op 
efficiëntiemaatregelen. Met onze crisismaatregelen 
zou de instroom echter moeten dalen. 
 

traitement des autres dossiers, qui doivent aussi être 
examinés dans un délai raisonnable, augmente 
également. Par définition, il est impossible de traiter 
tous les dossiers en priorité. Je choisis de fournir 
rapidement une réponse claire aux demandeurs 
d’asile dont les chances de succès sont faibles. 
Compte tenu de la charge de travail et des moyens 
humains, votre proposition pourrait provoquer 
davantage de retards pour les autres dossiers. 
Conformément à l’accord de gouvernement, le 
CGRA sera temporairement renforcé et mettra en 
œuvre des mesures d’efficacité. Grâce à nos 
mesures de crise, le nombre de nouvelles demandes 
devrait toutefois diminuer. 
 

08.03  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Het leek 

mij logisch dat dossiers van asielzoekers met een 
heel hoge of een heel lage slaagkans het snelst 
zouden worden afgehandeld, zodat we sneller en 
efficiënter kunnen werken.  
 

08.03  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): En vue 

d'un travail plus rapide et efficace, le traitement 
prioritaire des dossiers des demandeurs d’asile 
ayant une probabilité de succès très élevée ou très 
faible me semblait logique. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

09 Vraag van Greet Daems aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De moeilijkheden om een visum te verkrijgen" 
(56004361C) 
 

09 Question de Greet Daems à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La difficulté d'obtenir un visa" (56004361C) 
 

09.01  Greet Daems (PVDA-PTB): Verschillende 

personen met een permanent verblijf in België 
klagen over het feit dat  familieleden uit Burundi, 
Marokko en Libanon hier op bezoek willen komen, 
maar worden geweigerd hoewel ze over de juiste 
documenten beschikken. In het regeerakkoord staat 
dat visa voor kort verblijf gefaciliteerd worden voor 
mensen die regelmatig familie bezoeken in de EU.  
 
 
 
Is de beoordeling van een visumaanvraag voor kort 
verblijf strenger voor bepaalde landen? Hoe worden 
die criteria bepaald? Hoe vaak kan een 
visumaanvraag met de juiste documenten worden 
geweigerd? Strookt dit met het regeerakkoord? Vindt 
u dit niet enigszins onmenselijk? 
 

09.01  Greet Daems (PVDA-PTB): Différentes 

personnes possédant un titre de séjour permanent 
en Belgique se plaignent du fait que des membres 
de leur famille provenant du Burundi, du Maroc ou 
du Liban se voient refuser le droit de venir leur 
rendre visite, bien qu'ils possèdent les documents 
adéquats. L'accord de gouvernement prévoit que 
l'utilisation de visas de court séjour sera facilitée 
pour les personnes qui se rendent régulièrement 
dans l'UE pour des visites familiales.  
 
L'appréciation d'une demande de visa de court 
séjour est-elle plus stricte pour certains pays? 
Comment ces critères sont-ils définis? À quelle 
fréquence une demande de visa est-elle refusée 
malgré la présence des documents adéquats? Ces 
refus sont-ils conformes à l'accord de 
gouvernement? Ne les trouvez-vous pas, quelque 
part, inhumains? 
 

09.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Visumaanvragen voor een kort verblijf 
worden altijd volgens de Visumcode onderzocht, 
ongeacht het land van indiening. De motieven voor 
weigering staan in artikel 32 van de Visumcode. De 
toegangsvoorwaarden tot het 
Schengengrondgebied en de vereiste documenten 
staan op diverse overheidswebsites. De procedures 
zijn allemaal standaard, maar elke beoordeling is 

09.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Les demandes de visa de court séjour 
sont toujours examinées conformément au Code 
des visas, quel que soit le pays d'introduction. Les 
motifs de refus sont énumérés à l'article 32 de ce 
code. Les conditions d'entrée dans l'espace 
Schengen et les documents requis sont disponibles 
sur différents sites internet des pouvoirs publics. Les 
procédures sont toutes standardisées, mais chaque 
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uniek en gebeurt op basis van de dan beschikbare 
informatie. Als de aanvrager het oneens is met de 
weigering, kan hij beroep indienen bij de Raad voor 
Vreemdelingenbetwistingen.  
 

évaluation est unique et est réalisée sur la base des 
informations disponibles au moment de 
l’introduction. Si le demandeur n'est pas d'accord 
avec le refus, il peut introduire un recours en 
annulation auprès du Conseil du Contentieux des 
Étrangers. 
 

09.03  Greet Daems (PVDA-PTB): Ik hoop dat u 

toeziet op heldere procedures en eerlijke toegang.  
 

09.03  Greet Daems (PVDA-PTB): J'espère que 

vous veillerez à des procédures claires et à un accès 
équitable.  
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

10 Samengevoegde vragen van 

- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De Palestijnen in 
gesloten centra" (56004363C) 
- Sarah Schlitz aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De Palestijnen in 
gesloten centra in België" (56005724C) 
 

10 Questions jointes de 

- Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les 
Palestiniens détenus dans les centres fermés" 
(56004363C) 
- Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les 
Palestiniens détenus dans des centres fermés 
belges" (56005724C) 
 

10.01  Greet Daems (PVDA-PTB): Ik heb deze 

vraag al ingediend in april. In de gesloten centra van 
Steenokkerzeel en Merksplas werden of worden 
Palestijnen vastgehouden; een keer werd een 
manifestant opgesloten en geïsoleerd, waarbij een 
rechterlijke uitspraak genegeerd werd.  
 
Hoeveel Palestijnen worden er opgesloten in 
gesloten centra? Waarom gebeurt dit? Wat waren 
die keer de motieven van opsluiting en isolatie, en 
waarom werd de rechter niet gehoorzaamd? Wat is 
de verblijfsstatus van de betrokkenen? Zitten ze vast 
met het oog op terugkeer? Naar waar wilt u ze 
terugsturen? Zijn ze beschermd onder het non-
refoulementprincipe?  
 

10.01  Greet Daems (PVDA-PTB): J'ai déjà introduit 

cette question en avril. Des Palestiniens ont été ou 
sont détenus dans les centres fermés de 
Steenokkerzeel et de Merksplas. Un manifestant a 
été détenu et isolé, et ce en violation d'une décision 
judiciaire.  
 
Combien de Palestiniens sont détenus dans un 
centre fermé et pourquoi sont-ils détenus dans un tel 
centre? Pour le cas cité, quels étaient les motifs de 
la détention et de l'isolement, et pourquoi n’a-t-on 
pas respecté la décision du tribunal? De quel statut 
de séjour les intéressés disposent-ils? Sont-ils 
détenus en vue de leur retour? Vers quel pays 
entendez-vous les renvoyer? Sont-ils protégés par le 
principe de non-refoulement? 
 

10.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Op 4 juni zaten er 26 Palestijnen in 
gesloten centra, waarvan er 15 werden 
vastgehouden in het kader van de grensprocedure 
en 11 op basis van de binnenlandprocedure. Zij zijn 
allen illegaal hier. Van de personen die 
vastgehouden worden onder de 
binnenlandprocedure, zijn er 9 personen 
vastgehouden met het oog op hun terugkeer naar 
het land waar zij als vluchteling erkend zijn. Alle 9 
hebben elementen van openbare orde in hun 
dossier. Twee personen worden vastgehouden in 
toepassing van de Dublin III-verordening. Niemand 
wordt momenteel naar Gaza uitgezet. Uiteraard 
wordt het principe van non-refoulement 
gerespecteerd. 

10.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Le 4 juin, 26 Palestiniens se trouvaient 
dans des centres fermés, dont 15 dans le cadre de 
la procédure à la frontière et 11 sur la base de la 
procédure à l'intérieur du pays. Tous sont en séjour 
irrégulier en Belgique. Parmi les personnes 
détenues dans le cadre de la procédure à l'intérieur 
du pays, neuf le sont dans l'attente de leur retour 
dans le pays où ils ont été reconnus comme réfugiés. 
Ces neuf personnes présentent un dossier 
contenant des éléments d'ordre public. Deux 
personnes sont détenues en application du 
règlement Dublin III. À l'heure actuelle, personne 
n'est expulsé vers Gaza. Le principe de non-
refoulement est évidemment respecté. 
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10.03  Greet Daems (PVDA-PTB): Ik spreek 

uiteraard voor de Palestijnen die geen zware 
criminele feiten hebben gepleegd. Waarom zitten zij 
vast? Als ze in procedures zitten, horen ze niet in 
een gesloten centrum, en als ze onder het 
Dublinakkoord vallen, evenmin. Een Dublincentrum 
is veel minder ingrijpend. Vasthouding in gesloten 
centra lijkt me louter een manier om te tonen dat men 
niet mag protesteren voor een vrij Palestina. 
 

10.03  Greet Daems (PVDA-PTB): Je m'exprime 

évidemment au nom des Palestiniens qui n'ont pas 
commis de faits criminels graves. Pourquoi sont-ils 
détenus? S'ils ont déjà entamé des procédures, leur 
place n'est pas dans un centre fermé, et encore 
moins s'ils sont couverts par l'accord de Dublin. Un 
centre Dublin a un impact beaucoup moins lourd. Il 
me semble que la détention en centre fermé ne sert 
qu'à montrer clairement qu'il est interdit de 
manifester pour une Palestine libre. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

11 Vraag van Xavier Dubois aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De bestrijding van misbruik van de 
asielprocedure" (56004660C) 
 

11 Question de Xavier Dubois à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La lutte contre les abus en matière d'asile" 
(56004660C) 
 

11.01  Xavier Dubois (Les Engagés): De Europese 

norm voor de behandeling van asielaanvragen 
bedraagt zes maanden. Het ontwerp waaraan in 
2023 uitvoering gegeven werd, strekt ertoe de 
behandeling te versnellen en onrechtmatig geachte 
aanvragen aan te pakken.  
 
Kunt u de verschillende categorieën asielaanvragen 
die als onrechtmatig beschouwd worden, 
omschrijven?  
 
Volgens cijfers in de pers zouden het aantal 
aanvragen van personen die internationale 
bescherming genieten en het aantal aanvragen dat 
al als latere en onrechtmatige geoormerkt werd, 
samen 20 % van de in 2024 ingediende aanvragen 
uitmaken. In totaal zouden de 30.000 dossiers bijna 
een derde van de werklast vertegenwoordigen.  
 
 
Kunt u dit bevestigen? Kunt u de gegevens voor het 
eerste kwartaal van 2025 verstrekken? Welke 
impact heeft de strijd tegen de misbruiken op het 
opvangnetwerk? 
 

11.01  Xavier Dubois (Les Engagés): Pour le 

traitement des demandes d'asile, la norme 
européenne est de six mois. Le projet mis en œuvre 
en 2023 a pour but d'accélérer le traitement et de 
lutter contre les demandes jugées abusives.  
 
 
Pouvez-vous définir les différentes catégories de 
demandes d’asile considérées comme abusives? 
 
 
D’après les chiffres qui ont circulé dans la presse, si 
l’on additionne les demandes introduites par les 
bénéficiaires de la protection internationale et celles 
déjà identifiées comme ultérieures et abusives, cela 
représenterait 20 % des demandes introduites en 
2024. Sur l’ensemble, les 30 000 dossiers 
représenteraient quasiment un tiers de la charge de 
travail.  
 
Le confirmez-vous? Pouvez-vous fournir les 
données du premier trimestre 2025? Quel est 
l’impact de la lutte contre les abus sur le réseau 
d’accueil? 
 

11.02 Minister Anneleen Van Bossuyt (Frans): In 

artikel 57 van de wet van 15 december 1980 worden 
de bijzondere procedures vermeld. 
 
Zo kan het CGVS bijvoorbeeld bij voorrang beslissen 
wanneer de aanvrager in een gesloten centrum 
wordt vastgehouden of wanneer de minister of de 
DVZ dat vraagt. 
 
Het CGVS kan een aanvraag onontvankelijk 
verklaren wanneer de aanvrager al internationale 
bescherming geniet of later een nieuwe aanvraag 
indient zonder nieuwe elementen aan te brengen. 

11.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

français): L'article 57 de la loi du 15 décembre 1980 
reprend les procédures spéciales.  
 
Ainsi, le CGRA peut décider en priorité, par exemple, 
si le demandeur se trouve en centre fermé ou si le 
ministre ou l'OE le demande.  
 
 
Il peut déclarer l'irrecevabilité quand le demandeur 
bénéficie déjà d'une protection internationale ou s'il 
introduit une demande ultérieure sans présenter 
d'élément nouveau. 
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Het CGVS kan de aanvraag volgens een versnelde 
procedure behandelen wanneer de aanvrager een 
gevaar vormt voor de nationale veiligheid, uit een 
veilig land afkomstig is of tegenstrijdige verklaringen 
heeft afgelegd.  
 

 
Il peut traiter selon la procédure accélérée quand le 
demandeur constitue un danger pour la sécurité 
nationale, quand il provient d'un pays sûr, ou s'il a 
fait des déclarations contradictoires.  
 

De toepassing van die artikelen heeft een impact op 
de doorlooptijd van deze aanvraagprocedures en/of 
op de termijn om beroep aan te tekenen. We willen 
die termijnen voortaan tot maximaal zes maanden 
beperken. Elk verzoek tot internationale 
bescherming wordt individueel beoordeeld op basis 
van alle relevante gegevens.  
 
Betreffende de verzoekers om internationale 
bescherming die deze bescherming al in een andere 
EU-lidstaat gekregen hebben, verwijs ik naar mijn 
antwoord op de andere vragen. Het CGVS kan deze 
aanvragen onontvankelijk verklaren. De 
crisismaatregelen bepalen dat de opvang en de 
behandeling van deze later ingediende aanvragen 
beperkt worden, zoals ook overeengekomen werd in 
het Migratiepact.  
 

L'application de ces articles affecte le délai de 
traitement de ces demandes et/ou l'introduction d'un 
recours. Nous ne souhaitons plus désormais 
dépasser six mois. Chaque demande de protection 
internationale est évaluée individuellement sur la 
base de tous les éléments pertinents.  
 
 
Je renvoie à ma réponse aux autres questions sur 
les demandeurs de protection internationale qui ont 
déjà obtenu celle-ci dans un autre État membre. Le 
CGRA peut déclarer ces demandes irrecevables. 
Les mesures de crise prévoient de limiter l'accueil et 
le traitement de ces demandes ultérieures, comme 
convenu dans le Pacte migratoire. 
 

11.03  Xavier Dubois (Les Engagés): De huidige 

doorlooptijd van anderhalf jaar is te lang. Ik heb geen 
antwoorden gekregen met betrekking tot het 
percentage van dossiers teneinde de werklast die 
die onrechtmatige aanvragen vertegenwoordigen te 
kunnen beoordelen.  
 

11.03  Xavier Dubois (Les Engagés): Le délai 

actuel de traitement d'un an et demi est trop long. Je 
n’ai pas eu de réponses sur la proportion de dossiers 
pour évaluer la charge de travail que ces demandes 
abusives représentent.  
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

12 Vraag van Xavier Dubois aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Het opvangbeleid van de regering" (56004661C) 
 

12 Question de Xavier Dubois à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La politique d'accueil du gouvernement" 
(56004661C) 
 

12.01  Xavier Dubois (Les Engagés): Sinds 2021 

worden we geconfronteerd met een asielcrisis. Het 
feit dat alleenstaande mannen op straat moeten 
slapen is het resultaat van het beleid van de vorige 
regeringen, waarvan Groen deel uitmaakte, waarbij 
er geen oplossing werd gevonden. Wij nemen onze 
verantwoordelijkheid teneinde het probleem op 
duurzame wijze te regelen. Het regeerakkoord 
voorziet in een geleidelijke afbouw van het aantal 
opvangplaatsen om een te abrupte vermindering 
zoals die onder de Zweedse coalitie werd 
doorgevoerd te vermijden. 
 
Hoe zult u die doelstelling halen, en volgens welk 
tijdpad?  
 

12.01  Xavier Dubois (Les Engagés): Nous vivons 

une crise de l'accueil depuis 2021. Le fait que des 
hommes seuls soient à la rue est le résultat de la 
politique menée par les gouvernements précédents, 
auxquels Groen participait, et qui n'ont pas trouvé de 
solution. Nous prenons nos responsabilités afin de 
régler le problème de manière pérenne. L’accord de 
gouvernement prévoit une réduction progressive du 
nombre de places d’accueil, afin d'éviter la réduction 
abrupte que nous avions connue sous la Suédoise.  
 
 
 
Comment allez-vous atteindre cet objectif, et selon 
quel timing?  
 

12.02 Minister Anneleen Van Bossuyt (Frans): 

Kritiek uiten is gemakkelijk. Sommigen vergeten dat 

12.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

français): C'est facile de critiquer. Certains oublient 
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ze gedurende vijf jaar deel uitgemaakt hebben van 
een regering die leek te slapen. 
 

qu'ils ont siégé pendant cinq ans dans un 
gouvernement qui semblait dormir. 
 

Om de crisis het hoofd te bieden, zal de toegang tot 
opvang beperkt worden. Bepaalde categorieën van 
personen zullen niet langer automatisch een 
opvangplaats krijgen, bijvoorbeeld wie in een ander 
Europees land al bescherming heeft gekregen of 
minderjarigen als er al een definitieve beslissing over 
de aanvraag van de ouders werd genomen. 
 
De behandeling van bepaalde aanvragen werd 
ingeperkt. Als een aanvraag in een andere lidstaat 
werd afgewezen of als een aanvrager al 
bescherming kreeg in een andere lidstaat, wordt een 
nieuwe aanvraag in ons land als onontvankelijk 
beschouwd, tenzij er belangrijke nieuwe feiten zijn. 
De termijn voor het aanbrengen van een geldige 
reden voor afwezigheid op een gehoor werd ingekort 
van 15 tot 8 dagen. 
 
Het recht op een leefloon voor asielzoekers wordt 
afgeschaft. Ze krijgen enkel nog materiële hulp 
(zoals onderdak, voedsel en begeleiding) 
aangeboden en niet langer door de OCMW's, maar 
door het bevoegde federale agentschap. De 
verstrenging van het beleid rond gezinshereniging 
zal ook een grote impact hebben. 
 
We willen de bottleneck in de opvang wegwerken, de 
hulp richten op wie die echt nodig heeft en onze 
internationale verbintenissen blijven nakomen. 
 

Pour répondre à la crise, l'accès à l'accueil sera 
limité. Certaines catégories n'obtiendront plus 
automatiquement une place, par exemple si une 
protection a été obtenue dans un autre pays 
européen ou si une décision définitive a déjà été 
prise pour les parents d'un mineur. 
 
 
Le traitement de certaines demandes a été limité. Si 
un demandeur a été débouté ou protégé dans un 
autre État membre, sa demande est non recevable, 
sauf en cas d'éléments nouveaux importants. Le 
délai pour justifier l'absence à une audition a été 
réduit de 15 à 8 jours. 
 
 
 
 
Le droit au revenu d'intégration pour les demandeurs 
d'asile est supprimé: seule une aide matérielle 
(comme l'hébergement, la nourriture et 
l'accompagnement) est proposée, par l'agence 
fédérale compétente, et non plus par les CPAS. Le 
durcissement de la politique de regroupement 
familial aura aussi un impact important. 
 
Nous cherchons à désengorger l'accueil, à cibler 
l'aide sur ceux qui en ont besoin et à respecter nos 
engagements internationaux. 
 

Het aantal plaatsen zal pas worden teruggeschroefd 
wanneer de maatregelen om de instroom te 
beperken resultaten hebben opgeleverd. De prioriteit 
zal dan liggen bij de geleidelijke schrapping van 
opvang in hotels en lokale opvanginitiatieven (LOI's). 
 
Sinds de Syrische vluchtelingencrisis in 2015 is het 
duidelijk dat er een dynamische buffer in het beleid 
opgenomen moet worden, met leegstaande maar 
beschikbare plaatsen om op plotse instromen te 
kunnen reageren. Ik zal dit beleid ook voortzetten 
met betrekking tot het personeel van de 
asielinstanties. 
 

On ne réduira le nombre de places que lorsque les 
mesures de limitation de l'afflux auront produit leurs 
effets. La priorité sera alors donnée à la suppression 
progressive de l'accueil en hôtel et des initiatives 
locales d'accueil (ILA). 
 
Depuis la crise syrienne de 2015, il est clair qu'il faut 
avoir une politique de buffer dynamique, avec des 
places inoccupées mais disponibles pour répondre à 
des afflux soudains. Je poursuivrai également cette 
politique à propos du personnel des instances 
d'asile. 
 

12.03  Xavier Dubois (Les Engagés): Er is nog geen 

precies tijdschema, maar er worden wel concrete 
maatregelen genomen, in tegenstelling tot de 
passieve houding van vorige regeringen. Wat de 
LOI's betreft, moeten de plaatselijke besturen en 
OCMW's snel weten waar ze aan toe zijn, aangezien 
ze hun begrotingen voor 2026 aan het opstellen zijn. 
 

12.03  Xavier Dubois (Les Engagés): Il n'y a pas 

encore de calendrier précis mais des mesures 
concrètes sont prises avec responsabilité, 
contrairement à l'inaction des gouvernements 
précédents. Concernant les ILA, les collectivités 
locales et les CPAS ont besoin de réponses rapides 
car ils préparent les budgets 2026. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

13 Samengevoegde vragen van 13 Questions jointes de 
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- Kjell Vander Elst aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "De Europese 
regelgeving over het doorzenden van 
asielzoekers richting 'veilige derde landen'" 
(56005153C) 
- Matti Vandemaele aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "Het voorstel 
van de Europese Commissie betreffende het 
concept van veilige derde landen" (56005201C) 
- Greet Daems aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De plannen van de 
Europese Commissie met betrekking tot het 
begrip 'veilig derde land'" (56005528C) 
- Sarah Schlitz aan Anneleen Van Bossuyt (Asiel, 
Migratie, Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het voorstel van de 
Europese Commissie met betrekking tot het 
concept veilige derde landen" (56005727C) 
 

- Kjell Vander Elst à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La 
réglementation européenne sur le renvoi de 
demandeurs d'asile vers des "pays tiers sûrs"" 
(56005153C) 
- Matti Vandemaele à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "La 
proposition de la Commission européenne 
relative au concept de pays tiers sûrs" 
(56005201C) 
- Greet Daems à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les projets de 
la Commission européenne concernant les pays 
tiers sûrs" (56005528C) 
- Sarah Schlitz à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "La proposition 
de la Commission européenne relative au concept 
de pays tiers sûrs" (56005727C) 
 

13.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): De 

Europese Commissie wil de voorwaarde schrappen 
dat er een band of link moet zijn met het veilige derde 
land. Hierdoor kunnen mensen, zoals bij de 
Rwandadeal van het Verenigd Koninkrijk, 
gedeporteerd worden naar een land waarmee ze 
geen enkele band hebben. Het voorstel moet nog 
besproken worden in de Raad en in het Europees 
Parlement. U vindt dit alvast een debat waard, maar 
het staat niet in het regeerakkoord – al kwam het wel 
voor in onderhandelingsteksten.  
 
 
Wanneer zal dit voorstel worden besproken? Wat is 
het Belgische standpunt? Kan er vermeden worden 
dat dit leidt tot zogenaamde vergeetputten, waar 
mensen jarenlang worden gedumpt in 
vluchtelingenkampen in landen zonder 
toekomstperspectief en waarmee ze geen enkele 
band hebben? 
 

13.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): La 

Commission européenne souhaite supprimer la 
condition de l'existence d'un lien de connexion avec 
le pays tiers sûr. Cela permettrait d'envoyer des 
personnes vers un pays avec lequel elles n'ont 
aucun lien, comme l'autorise l'accord conclu entre le 
Royaume-Uni et le Rwanda. Le point doit encore être 
examiné au Conseil et au Parlement européen. Vous 
estimez qu'il mérite d'ores et déjà d'être discuté, 
mais il ne figure pas dans l'accord de gouvernement, 
même s'il est apparu dans les textes au moment des 
négociations.  
 
Quand cette proposition sera-t-elle examinée? 
Quelle est la position de la Belgique? Pourra-t-on 
éviter que ces personnes ne soient jetées aux 
"oubliettes", et parquées durant des années dans 
des camps de réfugiés de pays qui ne leur offrent 
aucune perspective d'avenir et avec lesquels elles 
n'ont aucun lien? 
 

13.02  Greet Daems (PVDA-PTB): De Europese 

Commissie wil asielzoekers kunnen doorsturen naar 
een land waar ze geen enkele band mee hebben. 
Lidstaten kunnen in het voorstel zelf akkoorden 
sluiten met deze veilige derde landen. U liet al weten 
dat België bereid is mee te werken. Over welke 
landen gaat het? Wat vindt u van de kritiek van 
11.11.11, dat stelt dat de Commissie mensen wil 
dumpen in landen met minder middelen? Hoe 
verhoudt dit zich tot het voorstel van de Commissie 
om terugkeerhubs te installeren in derde landen? 
 

13.02  Greet Daems (PVDA-PTB): La Commission 

européenne souhaite que les demandeurs d'asile 
puissent être renvoyés dans un pays avec lequel ils 
n'ont aucun lien. La proposition prévoit que les États 
membres pourront conclure leurs propres accords 
avec ces pays tiers sûrs. Vous avez déjà annoncé 
que la Belgique était disposée à coopérer. De quels 
pays s'agit-il? Que pensez-vous de la critique de 
l'organisation 11.11.11, selon laquelle la 
Commission européenne veut larguer ces 
personnes dans des pays disposant de moins de 
moyens? Quel est le lien avec la proposition de la 
Commission européenne visant à installer des 
centres de retour dans des pays tiers? 
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13.03 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Het concept van veilige derde landen 
is niet nieuw, maar een uitbreiding van het 
toepassingsgebied van een bestaand concept. Het 
voorstel wil het concept efficiënter en flexibeler 
maken door lidstaten toe te laten het 
connectiecriterium flexibel toe te passen. Transit is 
bijvoorbeeld een connectiecriterium dat in de 
nationale wetgeving kan worden opgenomen. Het 
concept kan ook worden toegepast via akkoorden 
met derde landen. Daardoor is een individueel 
connectiecriterium niet nodig. Niet-begeleide 
minderjarigen vallen buiten deze regeling. Ook het 
automatische opschortende effect bij beroep wordt 
beperkt, behalve voor niet-begeleide minderjarigen 
of mensen waarvoor een grensprocedure loopt. 
 

13.03  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Le concept de pays tiers sûrs n'est pas 
neuf, mais il s'agit d'un élargissement du champ 
d'application d'un concept existant. La proposition 
vise à accroître l'efficacité et la flexibilité du concept 
en permettant aux États membres d'appliquer le 
critère de connexion de manière flexible. Par 
exemple, le transit constitue un critère de connexion 
qui peut être intégré dans la législation nationale. Le 
concept peut également être appliqué au travers 
d'accord avec des pays tiers. Par conséquent, un 
critère de connexion individuel n'est pas nécessaire. 
Les mineurs non accompagnés ne sont pas 
concernés par ce dispositif. L'effet suspensif 
automatique en cas de recours est également limité, 
sauf pour les mineurs non accompagnés ou les 
personnes faisant l'objet d'une procédure à la 
frontière. 
 

We bevinden ons nog in de beginfase van het 
Europese wetgevingsproces. Pas na een akkoord 
tussen Commissie, Raad en Parlement kan België 
bekijken hoe dit nationaal wordt geïmplementeerd. 
Het is dus nog te vroeg om te spreken over 
overeenkomsten met derde landen. De regering 
staat open voor Europese maatregelen die het 
asielsysteem ontlasten, zolang fundamentele 
rechten worden gerespecteerd.  
 

Nous n'en sommes qu'aux premières étapes du 
processus législatif européen. Ce n'est qu'après un 
accord entre la Commission, le Conseil et le 
Parlement que la Belgique pourra voir comment cela 
sera mis en œuvre au niveau national. Il est donc 
trop tôt pour parler d'accords avec des pays tiers. Le 
gouvernement est ouvert aux mesures européennes 
qui allègent le système d'asile, pour autant que les 
droits fondamentaux soient respectés. 
 

Het doel is een snellere en effectievere verwerking 
van de asielaanvragen. De onheilspellende 
berichten en verwijzingen naar het Rwandamodel 
kloppen niet. Het voorstel is volgens de Europese 
Commissie en de Hoge Commissaris voor de 
Vluchtelingen in overeenstemming met het 
internationaal recht. Dit voorstel wordt momenteel 
besproken op regeringsniveau. 
 

L'objectif est de traiter plus rapidement et plus 
efficacement les demandes d'asile. Les messages 
alarmistes et les références au modèle rwandais 
sont erronés. Selon la Commission européenne et le 
Haut-Commissaire des Nations Unies pour les 
réfugiés, la proposition est conforme au droit 
international. Cette proposition est actuellement 
discutée au niveau gouvernemental. 
 

13.04  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Ik kreeg 

niet echt een antwoord op de vraag naar het 
regeringsstandpunt. U lijkt er omheen te draaien. 
Wellicht is er nog geen eensgezind 
regeringsstandpunt. Ik kan me ook niet inbeelden 
dat partijen als Les Engagés zouden meegaan in 
Rwanda-achtige deals. 
 

13.04  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Je n'ai pas 

vraiment obtenu de réponse à la question 
concernant la position du gouvernement. Vous 
semblez tourner autour du pot. Le gouvernement n’a 
probablement pas encore adopté de position 
unanime à ce sujet. Par ailleurs, je ne peux pas 
imaginer que des partis comme Les Engagés 
acceptent des accords semblables à l’accord avec le 
Rwanda. 
 

13.05  Greet Daems (PVDA-PTB): In plaats van 

mensen naar landen te sturen waarmee ze geen 
enkele band hebben, zou men beter inzetten op een 
eerlijke verdeling van vluchtelingen over de hele EU 
en overal een goede bescherming en behandeling. 
 

13.05  Greet Daems (PVDA-PTB): Au lieu d'envoyer 

des personnes dans des pays avec lesquels elles 
n'ont aucun lien, il vaudrait mieux miser sur une 
répartition équitable des réfugiés au sein de l'UE et 
sur une bonne protection et un traitement adéquats 
dans l'ensemble des États membres. 
 

Het incident is gesloten. 

 
L'incident est clos. 
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De voorzitter: Vraag nr. 56005167C van de 
heer El Yakhloufi en vraag nr. 56005260C van 
mevrouw De Vreese zijn omgezet in schriftelijke 
vragen.  
 

Le président: La question n° 56005167C de 
M. El Yakhloufi et la question n° 56005260C de 
Mme De Vreese sont transformées en questions 
écrites.  
 

14 Samengevoegde vragen van 

- Maaike De Vreese aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "De 
gesprekken met Kosovo inzake een buitenlandse 
gevangenis" (56005279C) 
- Francesca Van Belleghem aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De buitenlandse detentiecapaciteit voor illegale 
criminelen" (56006432C) 
 

14 Questions jointes de 

- Maaike De Vreese à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "Les 
pourparlers avec le Kosovo au sujet d'une prison 
à l'étranger" (56005279C) 
- Francesca Van Belleghem à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La capacité de détention à l'étranger pour les 
criminels en séjour illégal" (56006432C) 
 

14.01  Maaike De Vreese (N-VA): De Kosovaarse 

president heeft in de marge van een Europese top 
aangegeven open te staan voor het onderbrengen 
van gedetineerden zonder wettig verblijf in 
Kosovaarse gevangenissen. Gezien de 
overbevolking in onze gevangenissen en de vele 
gedetineerden in illegaal verblijf, is bijkomende 
capaciteit dringend nodig. In het regeerakkoord staat 
dat ook buitenlandse detentiecapaciteit onderzocht 
moet worden. Denemarken sloot eerder al een 
akkoord met Kosovo voor 300 plaatsen.  
 
Wat is de stand van zaken van de gesprekken met 
Kosovo? Hoever staat het met de uitrol van de deal 
met Denemarken? Wanneer vond het laatste 
overleg plaats met uw bevoegde collega-ministers? 
 

14.01  Maaike De Vreese (N-VA): En marge d'un 

sommet européen, le président du Kosovo a indiqué 
qu'il était ouvert à l'hébergement de détenus en 
séjour illégal dans des prisons kosovares. Compte 
tenu de la surpopulation carcérale et du grand 
nombre de détenus en séjour illégal dans notre pays, 
il est urgent de prévoir une capacité supplémentaire. 
L'accord de gouvernement indique que la possibilité 
de créer une capacité de détention à l'étranger doit 
également être examinée. Le Danemark a déjà 
conclu un accord avec le Kosovo pour 300 places. 
 
Quel est l'état d'avancement des discussions avec le 
Kosovo? Où en est la mise en œuvre de l'accord 
avec le Danemark? Quand a eu lieu la dernière 
concertation avec les autres ministres compétents? 
 

14.02  Francesca Van Belleghem (VB): U 

verklaarde eerder dat Cedoca een lijst opstelde van 
landen die in aanmerking komen voor buitenlandse 
detentiecapaciteit.  
 
Is er intussen beslist welke landen effectief in 
aanmerking komen? Vond het aangekondigde 
overleg met minister Verlinden al plaats? Lopen er 
concrete gesprekken, bijvoorbeeld met Kosovo? 
Wat is de laatste stand van zaken? 
 

14.02  Francesca Van Belleghem (VB): Vous avez 

déclaré précédemment que le Cedoca était en train 
d'établir une liste de pays éligibles à offrir une 
capacité de détention étrangère. 
 
Une décision a-t-elle entre-temps été prise 
concernant les pays qui entrent effectivement en 
ligne de compte à cet égard? La concertation 
annoncée avec la ministre Verlinden a-t-elle déjà eu 
lieu? Des discussions concrètes sont-elles en cours, 
par exemple avec le Kosovo? Quel est le dernier état 
d'avancement à ce sujet? 
 

14.03 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Denemarken sloot in 2022 een 
verdrag af met Kosovo over de huur van 300 
gevangenisplaatsen voor veroordeelden in onwettig 
verblijf. Dat verdrag is sinds juni 2024 van kracht, en 
de gevangenis in Gjilan wordt momenteel 
gerenoveerd volgens Deense standaarden. Er zullen 
Deense ambtenaren worden aangesteld om toe te 
zien op de correcte behandeling van de 
gedetineerden. De ingebruikname is voorzien voor 
april 2027.  

14.03  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): En 2022, le Danemark a conclu un 
accord avec le Kosovo concernant la location de 300 
places de prison pour des condamnés en séjour 
illégal. Cet accord est en vigueur depuis juin 2024 et 
la prison de Gjilan est actuellement rénovée selon 
les normes danoises. Des fonctionnaires danois 
seront désignés pour veiller à ce que les détenus 
soient bien traités. La mise en service est prévue 
pour avril 2027.  
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Cedoca, de onderzoeksdienst van het CGVS, 
voerde analyses uit over mogelijke partnerlanden 
voor ons land en die resultaten worden nu 
geëvalueerd. Intussen vond er ook overleg plaats 
met het kabinet van de minister van Justitie.  
 

 
Le Cedoca, le département de recherche du CGRA, 
a mené une étude pour essayer de savoir quels pays 
pourraient être des partenaires de la Belgique et les 
résultats de cette étude sont en cours d'évaluation. 
Une concertation a également été organisée avec le 
cabinet de la ministre de la Justice.  
 

14.04  Maaike De Vreese (N-VA): De opening die 

gemaakt werd door de Kosovaarse president, biedt 
een uitgelezen kans om de diplomatieke contacten 
met Kosovo verder uit te bouwen. Een gezamenlijke 
missie zou bijzonder nuttig kunnen zijn. Aangezien 
de gevangenis in Kosovo al bestaat, hoeven we niet 
van nul te beginnen. Dit is een kans die we ten 
gronde moeten onderzoeken.  
 

14.04  Maaike De Vreese (N-VA): La proposition 

faite récemment par la présidente du Kosovo offre 
une excellente occasion de développer des contacts 
diplomatiques avec ce pays. Une mission conjointe 
pourrait être très utile. Le fait que la prison au 
Kosovo existe déjà nous permet de ne pas devoir 
partir de zéro. Il s'agit d'une aubaine à examiner en 
profondeur. 
 

14.05  Francesca Van Belleghem (VB): Niet minder 

dan 46 % van de gevangenispopulatie bestaat uit 
illegalen en niet-Belgen We moeten dus maximaal 
inzetten op de terugkeer van illegalen naar hun land 
van herkomst en straffen moeten zo veel mogelijk in 
het land van herkomst worden uitgezeten. 
 
 
Aangezien Marokkanen 8 % van de 
gevangenispopulatie uitmaken en Algerijnen 5 %, 
pleit ik voor een nieuwe terugkeerdeal met beide 
landen. 
 

14.05  Francesca Van Belleghem (VB): Les 

illégaux et les non-Belges représentent pas moins 
de 46 % de notre population carcérale. Nous devons 
donc mettre tout en œuvre pour assurer le retour des 
illégaux dans leur pays d’origine, et les peines 
devraient autant que possible être purgées dans ces 
pays-là. 
 

Étant donné que les Marocains représentent 8 % de 
la population carcérale et les Algériens 5 %, je plaide 
pour un nouvel accord en matière de retour avec ces 
deux pays. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

15 Vraag van Matti Vandemaele aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De ambulante begeleiding van verzoekers om 
internationale bescherming zonder 
opvangplaats" (56005526C) 
 

15 Question de Matti Vandemaele à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"L'accompagnement ambulatoire des 
demandeurs de protection internationale sans 
place d'accueil" (56005526C) 
 

15.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Voor veel 

mensen die een verzoek om internationale 
bescherming indienen, is er geen plaats in de 
opvangstructuren. Daardoor is de druk op de 
hulporganisaties groot en zij moeten geregeld 
mensen weigeren. Volgens uw beleidsnota zult u 
voor deze mensen voorzien in ambulante medische 
en psychosociale begeleiding en in basisnoden, 
zoals voedsel.  
 
 
 
Hoe gaat dat concreet in zijn werk? Wie staat in voor 
de begeleiding en welke middelen worden er 
uitgetrokken? Hoe kunnen mensen die recht hebben 
op deze steun, hun recht laten gelden? 
 

15.01  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): De 

nombreuses personnes introduisant une demande 
de protection internationale n'obtiennent pas de 
place dans les structures d'accueil. De ce fait, la 
pression sur les organisations d'aide est grande et 
celles-ci doivent régulièrement refuser des 
personnes. Votre note de politique générale prévoit 
que ces personnes bénéficieront d'un 
accompagnement médical et psychosocial 
ambulatoire et qu'il sera pourvu à leurs besoins de 
base, comme de la nourriture. 
 
Comment allez-vous procéder concrètement? Qui 
sera chargé de l'accompagnement et quels moyens 
y seront alloués? Comment les personnes ayant 
droit à ce soutien pourront-elles faire valoir leur 
droit? 
 

15.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 15.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 
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(Nederlands): In het Centrum Fedasil Bordet zijn een 
infopunt en een Refugee Medical Point geopend. We 
bekijken of deze aanpak moet worden uitgebreid. 
Het aantal mensen op de wachtlijsten daalt, al 
verblijft een grote groep mensen vrijwillig buiten de 
opvangstructuren. De begeleiding in het infopunt 
wordt verzorgd door Fedasil en Caritas. We voorzien 
dus in ambulante sociaal-juridische en medische 
begeleiding, evenals in basisnoden zoals voedsel.  
 
 
 
 
De federale overheid financiert de Humanitaire Hub 

niet. Het Brussels Hoofdstedelijk Gewest ontvangt 
wel financiering voor de organisatie van 2.000 
opvangplaatsen voor asielzoekers binnen de 
Brusselse daklozenopvang.  
 

néerlandais): Le centre Fedasil Bordet a ouvert un 
point d'information et un Refugee Medical Point. 
Nous examinons s'il convient d'étendre ce dispositif. 
Le nombre de personnes inscrites sur les listes 
d'attente diminue, bien qu'un grand groupe de 
personnes séjourne volontairement en dehors des 
structures d'accueil. L'accompagnement prévu par le 
point d'information est assuré par Fedasil et Caritas. 
Nous prévoyons donc un accompagnement 
sociojuridique et médical ambulatoire, et nous 
pourvoyons aux besoins de base, comme de la 
nourriture. 
 
Le pouvoir fédéral ne finance pas le hub 
humanitaire. En revanche, la Région de Bruxelles-
Capitale perçoit un financement destiné à 
l'organisation de 2 000 places d'accueil pour 
demandeurs d'asile dans les structures bruxelloises 
pour les sans-abri. 
 

Fedasil vroeg middelen om het Refugee Medical 
Point en het infopunt duurzaam te kunnen 
organiseren. In 2025 is in een jaarbudget van 
1,7 miljoen euro voor het Refugee Medical Point en 
van 1,9 miljoen euro voor de sociaal-juridische 
begeleiding.  
 

Fedasil a demandé des moyens pour organiser 
durablement le Refugee Medical Point et le point 
d'information. Un budget annuel de 1,7 million 
d'euros pour le Refugee Medical Point et de 
1,9 million d'euros pour l’accompagnement 
sociojuridique ont été prévus pour 2025. 
 

15.03  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): Dat de 

wachtlijsten dalen, strookt niet met wat ik verneem. 
Ik zal daarover cijfers opvragen. In dat geval rijst de 
vraag hoeveel mensen de weg naar de hulp vinden.  
 

15.03  Matti Vandemaele (Ecolo-Groen): La baisse 

des listes d’attente ne correspond pas à ce que 
j'entends. Je demanderai les chiffres à ce sujet. Si 
les chiffres confirment que les listes d’attente ne 
baissent pas, la question se pose de savoir combien 
de personnes parviennent à obtenir l’aide disponible. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

16 Vraag van Greet Daems aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De problemen met de leeftijdstesten voor 
NBMV's" (56005726C) 
 

16 Question de Greet Daems à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"Les problèmes liés aux tests visant à déterminer 
l'âge des MENA" (56005726C) 
 

16.01  Greet Daems (PVDA-PTB): Onlangs werd 

België door het Europees Hof voor de Rechten van 
de Mens veroordeeld wegens een foutieve 
leeftijdstestprocedure bij een niet-begeleide 
minderjarige vluchteling, die onterecht als 
meerderjarig werd beschouwd. Het Hof benadrukt 
dat medische leeftijdstesten zeer invasief zijn en dat 
minderjarigen onvoldoende worden geïnformeerd en 
begeleid. 
 
Volgens het Europese migratiepact moet een 
medische leeftijdstest pas als allerlaatste optie 
worden ingezet. Minderjarigen moeten goed 
geïnformeerd zijn en bijgestaan worden door een 
voogd of advocaat. Momenteel gebeuren 
leeftijdsbepalingen onder grote tijdsdruk, zonder 

16.01  Greet Daems (PVDA-PTB): La Cour 

européenne des droits de l’homme (CEDH) a 
condamné récemment la Belgique pour avoir soumis 
à une procédure de détermination de l'âge erronée 
un mineur non accompagné, qui a été considéré à 
tort comme un adulte. La Cour souligne que les tests 
médicaux de détermination de l'âge sont très invasifs 
et que les mineurs ne sont pas suffisamment 
informés ni accompagnés. 
 
Le Pacte migratoire européen prévoit qu'un test 
médical de détermination de l'âge ne doit être réalisé 
qu'en dernier recours. Les mineurs doivent être bien 
informés et assistés par un tuteur ou un avocat. Les 
tests de détermination de l'âge sont actuellement 
effectués sous de grandes contraintes de temps, en 
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advocaat of voogd. Deze situatie vergroot de 
kwetsbaarheid van vooral alleenstaande 
minderjarige jongens, die vaak als laatste een 
opvangplek krijgen. 
 
Zult u ervoor zorgen dat de rechten van deze 
jongeren gewaarborgd worden? De expertise inzake 
leeftijdstesten ligt nu bij de Dienst Voogdij, maar in 
het regeerakkoord is sprake van een aparte dienst. 
Wat is hiervan de stand van zaken?  
 

l'absence de tout avocat ou tuteur. Cette situation 
accroît la vulnérabilité des garçons mineurs non 
accompagnés en particulier, qui sont souvent les 
derniers à bénéficier d'un lieu d'accueil. 
 
Veillerez-vous à ce que les droits de ces jeunes 
soient garantis? L'expertise en matière de tests de 
détermination de l'âge se trouve actuellement au 
niveau du Service des Tutelles, mais la création d’un 
service distinct est évoquée dans l'accord de 
gouvernement. Où en est ce dossier?  
 

16.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Om kinderen en jongeren correct te 
begeleiden, wil deze regering de procedures 
versnellen en de identificatie en leeftijdsbepaling 
overhevelen naar een aparte dienst. Op die manier 
willen wij de huidige versnippering over de 
verschillende beleidsdomeinen en -niveaus 
tegengaan. 
 
Een permanentiedienst moet verzekeren dat elke 
geïdentificeerde minderjarige zo snel mogelijk kan 
worden geholpen via opvang en voogdij. De 
leeftijdstesten moeten zo snel mogelijk worden 
uitgevoerd. Als andere elementen duidelijk op 
meerderjarigheid wijzen, schrappen we de test. Als 
uit de test blijkt dat iemand duidelijk meerderjarig is, 
verhalen we de kosten op de betrokkene. De testen 
zullen worden uitgevoerd door het Commissariaat-
generaal voor de Vluchtelingen en de Staatlozen 
(CGVS). De overige modaliteiten worden verder 
uitgewerkt met als deadline juni 2026. 
 

16.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Afin d’accompagner correctement les 
enfants et les jeunes, ce gouvernement souhaite 
accélérer les procédures et transférer l’identification 
ainsi que la détermination de l’âge à un service 
distinct. De cette manière, nous voulons mettre fin à 
la fragmentation actuelle entre les différents 
domaines et niveaux de compétence. 
 
Un service de permanence devra garantir que 
chaque mineur identifié puisse être aidé le plus 
rapidement possible via un accueil et une tutelle. Les 
tests d’âge devront être réalisés dans les plus brefs 
délais. Si d’autres éléments indiquent clairement que 
la personne est majeure, le test sera annulé. Si le 
test révèle que la personne est manifestement 
majeure, les frais seront réclamés à l’intéressé. Les 
tests seront effectués par le Commissariat général 
aux réfugiés et aux apatrides (CGRA). Les autres 
modalités seront développées plus en détail, avec 
pour échéance juin 2026. 
 

16.03  Greet Daems (PVDA-PTB): Het arrest stelt 

heel duidelijk dat de psychosociale analyse voorrang 
moet krijgen op een leeftijdstest. Dat gaat verder dan 
het zoeken van manifeste aanwijzingen van 
meerderjarigheid. Via observatie kan op veel minder 
invasieve en correctere wijze aan leeftijdsbepaling 
worden gedaan. Dat gaat minder snel, maar volgens 
het migratiepact mag u helemaal niet zo snel als 
mogelijk tot een medische test overgaan.  
 
 
Ik vind het bedenkelijk om de kosten op 
jongvolwassenen, die hier met een zware rugzak 
aankomen, te verhalen. Alleenstaande, jonge 
mannen krijgen amper hulp en als ze die wel kregen, 
zouden ze zich niet als minderjarige voordoen. U 
moet de schuld niet bij hen leggen.  
 

16.03  Greet Daems (PVDA-PTB): L’arrêt stipule 

très clairement que l’analyse psychosociale doit 
primer sur un test d’âge. Cela va au-delà de la simple 
recherche d’indices manifestes de majorité. 
L’observation permet une détermination de l’âge de 
manière bien moins invasive et plus précise. Ce 
processus est certes plus lent, mais selon le Pacte 
migratoire, vous n’êtes justement pas autorisé à 
recourir aussi rapidement que possible à un test 
médical. 
 
Je trouve problématique de faire supporter les coûts 
à de jeunes adultes qui arrivent ici avec un lourd 
passé. Les jeunes hommes isolés reçoivent à peine 
de l’aide, et s’ils en recevaient, ils ne se 
présenteraient pas comme mineurs. Vous ne devez 
pas leur faire porter la responsabilité. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

17 Vraag van Sarah Schlitz aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De uitspraken van de eerste minister over het 

17 Question de Sarah Schlitz à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"Les propos du premier ministre sur les politiques 
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Belgische migratiebeleid" (56005734C) 
 

migratoires en Belgique" (56005734C) 
 

17.01  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Tijdens de 

plenaire vergadering heb ik de eerste minister 
bevraagd over de brief die hij samen met andere 
Europese leiders ondertekend heeft en waarin het 
Europees Hof voor de Rechten van de Mens 
gevraagd wordt bepaalde regels en beginselen niet 
langer zo strikt toe te passen. Hij verklaarde dat onze 
regels met name zouden verhinderen dat 
biologische vaders die geen band met hun Belgisch 
kind opgebouwd hebben, uitgezet kunnen worden.  
 
Bevestigt u dat België vaders van Belgische 
kinderen om die reden niet uitzet? 
 

17.01  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): En séance 

plénière, j’ai interrogé le premier ministre sur la lettre 
qu’il a cosignée avec des dirigeants européens pour 
demander à la Cour européenne des droits de 
l'homme de plus appliquer si strictement certaines 
règles et principes. Il a dit que nos règles 
empêcheraient notamment d'expulser des pères 
biologiques qui n'ont pas construit de lien avec leur 
enfant belge. 
 
 
Confirmez-vous que la Belgique n'expulse pas des 
pères d'enfants belges pour cette raison?  
 

17.02 Minister Anneleen Van Bossuyt (Frans): De 

Dienst Vreemdelingenzaken gaat alleen over tot de 
terugkeer van de ouder in geval van een ernstige 
schending van de openbare orde, na een grondige 
evaluatie en een motivering op basis van artikel 8 
van het Europees Verdrag voor de Rechten van de 
Mens. Bovendien worden die procedures vaak door 
gezinsherenigingsprocedures die tijdens de detentie 
ingeleid worden, opgeschort. 
 

17.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

français): L'Office des étrangers ne procède au 
retour du parent qu'en cas d'infraction grave à l'ordre 
public, et après une évaluation approfondie et une 
motivation fondée sur l'article 8 de la Convention 
européenne des droits de l'homme. De plus, des 
procédures de regroupement familial introduites 
pendant la détention suspendent souvent ces 
procédures. 
 

17.03  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): U bent 

voorzichtig. België zet dus vaders het land uit die een 
band hebben met hun kinderen die de Belgische 
nationaliteit hebben en beweert daarbij soms dat ze 
die band maar moeten onderhouden en dat het recht 
op een gezinsleven geëerbiedigd zal worden dankzij 
nieuwe technologieën, zoals videobellen. U 
bevestigt dus dat de eerste minister tijdens de 
plenaire vergadering uitspraken heeft gedaan die 
niet klopten… 
 

17.03  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Vous êtes 

prudente. La Belgique expulse donc des pères qui 
ont un lien avec leurs enfants de nationalité belge, 
en prétendant parfois qu'ils n'ont qu'à entretenir ce 
lien et que le droit à la vie familiale sera respecté 
grâce aux nouvelles technologies comme la 
visioconférence. Vous confirmez donc que les 
déclarations du premier ministre en plénière étaient 
mensongères… 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

18 Vraag van Victoria Vandeberg aan Anneleen 

Van Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Het EC-voorstel over de verlenging van de 
tijdelijke bescherming voor Oekraïense 
vluchtelingen" (56005735C) 
 

18 Question de Victoria Vandeberg à Anneleen 

Van Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La proposition de la CE de prolonger la 
protection temporaire pour les réfugiés 
ukrainiens" (56005735C) 
 

18.01  Victoria Vandeberg (MR): De Raad van de 

Europese Unie heeft de tijdelijke bescherming en de 
daaraan verbonden rechten, die de EU toegekend 
heeft aan vier miljoen Oekraïners die op de vlucht 
zijn voor de oorlog in hun land, verlengd tot 4 maart 
2027. Hierdoor hoeven ze geen asiel aan te vragen 
en worden de nationale asielsystemen niet 
overbelast. 
 
Hoeveel Oekraïners maken er in België gebruik van 
dit juridische kader? 
 

18.01  Victoria Vandeberg (MR): Le Conseil de 

l'Union européenne a prolongé jusqu'au 4 mars 
2027 la protection temporaire et les droits y afférents 
que l'UE a accordés à quatre millions d'Ukrainiens 
ayant fui la guerre dans leur pays. Ceci leur permet 
de ne pas demander l'asile et évite la surcharge des 
systèmes d'asile nationaux. 
 
 
Combien d’Ukrainiens bénéficient de ce cadre 
juridique en Belgique? 
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De EU-lidstaten krijgen 4 miljard euro extra boven op 
de 15 miljard euro die al ter beschikking gesteld 
werd. Hoeveel geld heeft België ontvangen via de 
geplande programma's? Welk bedrag heeft de 
regering sinds 2022 geput uit de in België bevroren 
Russische tegoeden? 
 
 
Bent u voorstander van een aanbeveling van de 
Europese Commissie om de overgang naar andere, 
beter geschikte nationale of Europese wettelijke 
statussen te vergemakkelijken, zoals 
verblijfsvergunningen op basis van werk, studies, 
onderzoek of de status van langdurig ingezetene? 
 
Wat doet België om Oekraïners aan te moedigen om 
terug te keren, bijvoorbeeld via verkennende 
bezoeken aan Oekraïne? 
 

Les États membres bénéficieront de 4 milliards 
d'euros supplémentaires en plus des 15 milliards 
d'euros déjà débloqués. Quelle est la somme reçue 
par la Belgique via les programmes prévus? Depuis 
2022, quel est la somme mobilisée par le 
gouvernement à travers les fonds russes gelés en 
Belgique? 
 
Êtes-vous favorable à une recommandation de la 
Commission européenne de faciliter la transition 
vers d'autres statuts juridiques nationaux ou 
européens mieux adaptés comme des permis de 
séjour fondés sur l'emploi, les études, la recherche 
ou le statut de résident national de longue durée? 
 
Que fait la Belgique pour susciter le retour des 
Ukrainiens via les visites exploratoires en Ukraine 
par exemple? 
 

18.02 Minister Anneleen Van Bossuyt (Frans): 

België steunt de verlenging van de bescherming tot 
maart 2027, net zoals de EU Oekraïne en zijn 
onderdanen op het Europese grondgebied 
ondersteunt. De tijdelijke bescherming garandeert 
de Oekraïense vluchtelingen een geharmoniseerde 
bescherming en identieke veiligheid. De richtlijn van 
2001 bepaalt dat de tijdelijke bescherming op elk 
moment beëindigd kan worden door een beslissing 
van de Raad. 
 

18.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

français): La Belgique soutient la prolongation de la 
protection jusqu'en mars 2027, comme l'UE soutient 
l'Ukraine et ses ressortissants sur le territoire 
européen. La protection temporaire garantit aux 
réfugiés ukrainiens une protection harmonisée et 
une sécurité identique. La directive de 2001 prévoit 
de mettre fin à la protection temporaire à tout 
moment par décision du Conseil. 
 

In 2022 werden er 63.356 attesten van tijdelijke 
bescherming afgeleverd. In 2023 waren dat er 
15.626, in 2024 13.277 en in 2025 3.092 (van januari 
tot april). Van 2022 tot 2025 heeft de Dienst 
Vreemdelingenzaken dus bijna 100.000 attesten 
afgeleverd. De EU steunt lidstaten die ontheemden 
uit Oekraïne opvangen met fondsen voor 
binnenlandse zaken en het cohesiebeleid, die het 
mogelijk maken om flexibel in te spelen op nationale 
contexten. Het cohesiebeleid heeft 13,6 miljard euro 
extra ter beschikking gesteld. 1,4 miljard euro werd 
herbestemd in het kader van bestaande 
programma’s waarmee rechtstreekse steun 
geboden wordt aan ontheemden. 
 
België staat achter het voorstel van de Europese 
Commissie. Ons land is steeds voorstander geweest 
van een gecoördineerde transitie en een 
langetermijnvisie. De aanbevelingen van de Raad 
zijn een eerste belangrijke stap. Wij willen een aantal 
opmerkingen formuleren: we moeten voorkomen dat 
er secundaire migratiestromen op gang komen of dat 
men in de asielprocedures terechtkomt. De transitie 
moet gericht zijn op een duurzame, geleidelijke en 
goed geregelde terugkeer. 
 

En 2022, 63 356 attestations de protection 
temporaire ont été délivrées. Il y en a eu 15 626 en 
2023, 13 277 en 2024 et 3 092 entre janvier et avril 
2025. Presque 100 000 ont donc été délivrées par 
l'Office des étrangers, de 2022 à 2025. L'UE soutient 
les États membres qui accueillent des personnes 
déplacées d'Ukraine, avec des fonds des Affaires 
intérieures et de la politique de cohésion, qui 
permettent de tenir compte avec souplesse des 
contextes nationaux. La politique de cohésion a 
fourni 13,6 milliards d'euros de liquidités 
supplémentaires et 1,4 milliard ont été réaffectés 
dans le cadre de programmes existants pour une 
aide directe aux personnes déplacées.  
 
La Belgique accueille favorablement la proposition 
de la Commission européenne. Elle a toujours été 
favorable à une transition coordonnée et une vision 
à long terme. Les recommandations du Conseil 
européen sont une première étape importante. Nous 
souhaitons formuler certaines remarques: il faut 
éviter les flux secondaires ou le basculement vers 
les procédures d'asile; l'objectif de la transition doit 
être un retour durable, progressif et ordonné. 
 

Het registratieplatform moet systematisch gebruikt 
worden, niet alleen om de registraties uit te voeren, 

La plateforme d’enregistrement doit être utilisée 
systématiquement, non seulement pour procéder 
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maar ook om de terugkeer nauwgezet op te volgen.  
 
 
Ten slotte blijft de coördinatie met de Oekraïense 
autoriteiten tijdens de hele overgangsfase van 
cruciaal belang. Daartoe wordt er overwogen een 
Unity Hub op te richten. Op een webpagina worden 
de voorwaarden voor de vrijwillige terugkeer nader 
toegelicht.  
 
Oekraïne heeft België benaderd om deze Unity Hub 
op te zetten, die door de Oekraïense autoriteiten en 
de lidstaten samen beheerd zou worden. Het doel is 
een centraal loket op te richten voor ontheemde 
Oekraïners die informatie willen over de geboden 
mogelijkheden, met inbegrip van de terugkeer naar 
Oekraïne.  
 
Op langere termijn, wanneer de regeling voor de 
tijdelijke bescherming opgeheven wordt, voorziet de 
richtlijn in de uitvoering van programma's voor 
vrijwillige terugkeer. Het door de Commissie 
gepubliceerde voorstel voor een aanbeveling van de 
Raad heeft tot doel deze programma's op Europees 
niveau te coördineren. 
 

aux enregistrements, mais aussi pour suivre 
rigoureusement les retours. 
 
Enfin, la coordination avec les autorités ukrainiennes 
demeure cruciale tout au long de la transition. Pour 
ce faire, on envisage la création d’un Unity Hub. Une 
page web détaille d’ailleurs les modalités du retour 
volontaire. 
 
 
L'Ukraine a approché la Belgique pour mettre en 
place ce Unity Hub, qui serait cogéré par les 
autorités ukrainiennes et les États membres. 
L’objectif est de constituer un guichet unique à 
destination des Ukrainiens déplacés désireux de 
s'informer des possibilités offertes, y compris celles 
relatives au retour en Ukraine. 
 
À plus long terme, si le dispositif de protection 
temporaire disparaît, la directive prévoit de mettre en 
œuvre des programmes de retour volontaire. La 
proposition de recommandation du Conseil, publiée 
par la Commission, vise à coordonner ces 
programmes à l’échelle européenne. 
 

18.03  Victoria Vandeberg (MR): Ik ben vooral 

verheugd over het laatste deel van uw antwoord, 
want naast de opvang in België met de middelen die 
we kennen, moet er ook begeleiding geboden 
worden voor het verdere verloop van het traject.  
 
Personen die naar hun land van herkomst willen 
terugkeren, moeten immers via één loket nuttige 
informatie kunnen krijgen.  
 
Deze situaties zijn stresserend voor de betrokken 
bevolkingsgroepen. Daarom is hulp bij het 
verstrekken van goede informatie van cruciaal 
belang. 
 

18.03  Victoria Vandeberg (MR): Je me réjouis 

surtout de la dernière partie de votre réponse, car 
outre l'accueil en Belgique avec les moyens que 
nous connaissons, il faut assurer un 
accompagnement pour la suite du parcours. 
 
En effet, les personnes qui veulent regagner leur 
pays d’origine doivent pouvoir recevoir les 
informations utiles via un guichet unique. 
 
Ces situations sont stressantes pour les populations 
concernées. Dès lors, l'aide à une bonne information 
est primordiale. 
 

Voorzitster: Maaike De Vreese. 
 

Présidente: Maaike De Vreese. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

19 Vraag van Victoria Vandeberg aan Anneleen 

Van Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De veiligheid in het Fedasilcentrum te Spa" 
(56005736C) 
 

19 Question de Victoria Vandeberg à Anneleen 

Van Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La sécurité du centre Fedasil de Spa" 
(56005736C) 
 

19.01  Victoria Vandeberg (MR): De veiligheid rond 

het opvangcentrum van Fedasil in Spa roept vragen 
op. Onlangs zou daar een jongeman door bewoners 
zijn neergestoken. In de drie opvangcentra in de 
politiezone Fagnes worden erg veel mensen 
opgevangen, waardoor de politiediensten onder druk 
staan. 

19.01  Victoria Vandeberg (MR): La sécurité aux 

alentours du centre Fedasil de Spa pose question. 
Récemment, un jeune homme y aurait été poignardé 
par des résidents. Le nombre de personnes 
accueillies dans les trois centres de la zone de police 
Fagnes est très élevé, mettant sous pression les 
services de police. 
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Bent u op de hoogte van die feiten en welke 
maatregelen hebt u onmiddellijk genomen? Hoe ziet 
u de begeleiding van dat Fedasilcentrum op langere 
termijn? Wat gebeurt er met de daders? Worden ze 
mogelijk teruggestuurd naar hun land van herkomst? 
 
 
Er zou een masterplan in de maak zijn voor de 
gebouwen. Wordt er overwogen om de veiligheid 
van de bewoners, werknemers en omwonenden van 
het opvangcentrum te onderzoeken? 
 

 
Avez-vous été informée de ces faits et quelles 
mesures avez-vous prises immédiatement? À plus 
long terme, comment envisagez-vous l'encadrement 
de ce centre Fedasil? Qu'adviendra-t-il des auteurs 
des faits et d'un éventuel retour dans leur pays 
d'origine? 
 
Un masterplan Accueil serait en préparation 
concernant les bâtiments. Est-il envisagé d'étudier la 
sécurité des personnes accueillies dans ces centres, 
des travailleurs et des riverains? 
 

19.02 Minister Anneleen Van Bossuyt (Frans): 

Fedasil heeft mij onmiddellijk op de hoogte gebracht 
van de feiten. Het centrum heeft het aantal 
medewerkers in het weekend uitgebreid. Ook de 
burgemeester is op de hoogte gebracht. De daders 
zijn definitief uitgesloten van het opvangnetwerk. 
 
Aangezien het incident zich buiten het centrum 
voordeed, is het momenteel niet aan de orde om het 
beleid van het centrum te herzien. Zowel de lokale 
politie als de burgemeester zijn van mening dat het 
centrum voldoende maatregelen heeft genomen. 
 

19.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

français): J'ai immédiatement été informée de ce fait 
par Fedasil. Le centre a augmenté le nombre de ses 
travailleurs le week-end. Le bourgmestre a 
également été informé. Les auteurs ont été 
définitivement exclus du réseau d'accueil.  
 
L'événement s'étant déroulé à l'extérieur du centre, 
l'encadrement du centre n'est actuellement pas à 
remettre en cause. Tant la police locale que le 
bourgmestre ont jugé les dispositions prises par le 
centre suffisantes. 
 

De beschuldigde bewoners werden van hun vrijheid 
beroofd en ter beschikking gesteld van de justitie. Ze 
werden ondertussen weer vrijgelaten, maar worden 
uitgesloten van het opvangnetwerk. De Dienst 
Vreemdelingenzaken en het CGVS werden op de 
hoogte gebracht en zullen de nodige maatregelen 
treffen.  
 
Het masterplan Opvang betreft hoofdzakelijk een 
samenwerking tussen Fedasil en de Regie der 
Gebouwen teneinde het aanbod en het onderhoud 
van gebouwen die als opvangcentra dienstdoen te 
verbeteren. Dit plan strekt er dus niet toe een kader 
te bieden voor een veiligheidsbeleid voor de 
bewoners, hoewel de algemene veiligheid en met 
name de brandveiligheid van de gebouwen er wel in 
aan bod komt.  
 

Les résidents incriminés ont été privés de liberté et 
mis à disposition de la justice. Entre-temps, ils ont 
été libérés, mais sont exclus du réseau d'accueil. 
L'Office des étrangers et le CGRA sont informés et 
prendront les mesures nécessaires. 
 
 
 
Le masterplan Accueil concerne principalement une 
coopération entre Fedasil et la Régie des Bâtiments 
afin d'améliorer l'offre et l'entretien des bâtiments 
servant de centres d'accueil. Ce n'est donc pas le 
cadre pour développer une politique de sécurité pour 
les résidents, bien que la sécurité générale, 
notamment incendie, des bâtiments y a sa place. 
 

19.03  Victoria Vandeberg (MR): Het lijkt me niet 

meer dan normaal dat deze individuen uitgesloten 
worden van het opvangnetwerk gelet op de feiten die 
ze gepleegd hebben. Ik wacht het verdere verloop 
van de procedure af. Deze daden mogen niet 
onbestraft blijven.  
 

19.03  Victoria Vandeberg (MR): L'exclusion du 

réseau d'accueil semble logique au vu des faits. 
J'attends la suite de la procédure. Ces actes ne 
peuvent rester impunis.  
 

Voorzitter: Ortwin Depoortere. 
 

Président: Ortwin Depoortere. 
 

Het incident is gesloten. 
 
De voorzitter: Vraag nr. 56005887C van 
mevrouw De Vreese wordt omgezet in een 
schriftelijke vraag. 

L'incident est clos. 
 
Le président: La question no 56005887C de Mme 
De Vreese est transformée en question écrite. 
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20 Vraag van Frank Troosters aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Het asielcentrum in Hasselt" (56005902C) 
 

20 Question de Frank Troosters à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"Le centre pour demandeurs d'asile de Hasselt" 
(56005902C) 
 

20.01  Frank Troosters (VB): In oktober 2020 werd 

in Hasselt een tijdelijk asielcentrum geopend voor 
12 maanden. Intussen is het nog maar eens 
verlengd tot 30 september 2025. Het beheer van het 
centrum is al sinds de opening in handen van 
cateringbedrijf Umami. Neemt Umami ook die 
nieuwe verlengde uitbating op zich? Onder welke 
voorwaarden? Wat is de totale kostprijs van het 
asielcentrum sinds de opening? Hoe garandeert u 
dat het centrum deze keer wel op de voorziene 
datum zal sluiten? 
 

20.01  Frank Troosters (VB): En octobre 2020, un 

centre d’asile temporaire a été ouvert à Hasselt pour 
une durée de 12 mois. Entre-temps, il a fait l'objet 
d'une nouvelle prolongation jusqu’au 30 septembre 
2025. Depuis son ouverture, la gestion du centre est 
assurée par l’entreprise de restauration Umami. 
Umami prendra-t-elle également en charge cette 
nouvelle période d’exploitation prolongée? À quelles 
conditions? Quel est le coût total du centre d’asile 
depuis son ouverture? Comment garantirez-vous 
que le centre fermera cette fois-ci à la date prévue? 
 

20.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Umami blijft de site beheren via een 
verlenging van de bestaande opdracht voor private 
operatoren. Sinds de start in 2020 tot nu bedraagt de 
kostprijs ongeveer 14,4 miljoen euro. De jaarlijkse 
kosten stegen geleidelijk, met een piek van ruim 
3,4 miljoen euro in 2024. Voor 2025 gaat het 
voorlopig om ongeveer 1,46 miljoen euro.  
 
 
Intussen bereidt Fedasil de toewijzing voor van een 
nieuwe opdracht voor private operatoren die onder 
andere deze uitbating zal vervangen. Omdat die 
gunningsprocedure nog loopt, kan ik daarover nog 
geen verdere details geven. 
 

20.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Umami continue de gérer le site via 
une prolongation du marché existant pour les 
opérateurs privés. Depuis le lancement en 2020 
jusqu’à aujourd’hui, le coût total s’élève à environ 
14,4 millions d’euros. Les coûts annuels ont 
progressivement augmenté, avec un pic d'un peu 
plus de 3,4 millions d’euros en 2024. Pour 2025, le 
montant provisoire est d’environ 1,46 million d’euros. 
 
Entre-temps, Fedasil prépare l’attribution d’un 
nouveau marché pour les opérateurs privés, qui 
remplacera notamment cette gestion actuelle. Étant 
donné que la procédure d’attribution est toujours en 
cours, je ne peux pas encore fournir de détails 
supplémentaires à ce sujet. 
 

20.03  Frank Troosters (VB): Ik kan uit het laatste 

deel van uw antwoord afleiden dat het centrum niet 
zal worden gesloten eind september. De mensen in 
Hasselt werden misleid met een tijdelijke regeling, 
die telkens wordt verlengd. 
 

20.03  Frank Troosters (VB): Je peux déduire de la 

dernière partie de votre réponse que le centre ne 
sera pas fermé à la fin du mois de septembre. Les 
habitants de Hasselt ont été induits en erreur par une 
solution présentée comme temporaire, mais qui est 
sans cesse prolongée. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

21 Samengevoegde vragen van 

- Francesca Van Belleghem aan Anneleen Van 
Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Grenscontroles" (56006043C) 
- Maaike De Vreese aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "De 
binnenkomstcontroles" (56006085C) 
- Kjell Vander Elst aan Anneleen Van Bossuyt 
(Asiel, Migratie, Maatschappelijke Integratie, 
belast met Grootstedenbeleid) over "De 
binnenkomstcontroles tegen illegale en 

21 Questions jointes de 

- Francesca Van Belleghem à Anneleen Van 
Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"Les contrôles aux frontières" (56006043C) 
- Maaike De Vreese à Anneleen Van Bossuyt 
(Asile, Migration, Intégration sociale, chargée de 
la Politique des Grandes Villes) sur "Les contrôles 
à l'entrée" (56006085C) 
- Kjell Vander Elst à Anneleen Van Bossuyt (Asile, 
Migration, Intégration sociale, chargée de la 
Politique des Grandes Villes) sur "Les contrôles à 
l'entrée contre les illégaux et la migration 
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secundaire migratie" (56006295C) 
 

secondaire" (56006295C) 
 

21.01  Francesca Van Belleghem (VB): Deze 

ochtend las ik in De Tijd dat al 10 landen binnen de 
EU grenscontroles hebben ingevoerd. Zelf kondigde 
u twee weken geleden verscherpte 
binnenkomstcontroles aan.  
 
Wanneer starten die? Hoelang zullen die duren en 
hoeveel extra controles komen er wekelijks? Klopt 
het dat daar geen extra geld voor wordt vrijgemaakt? 
Waarom legt u de focus op ‘asielshoppers’? Is de 
politievakbond ondertussen officieel op de hoogte 
van uw plan en hoe reageert de politie? Hoeveel 
manschappen of manuren trekt u uit voor deze 
controles? Wat zult u concreet doen met wie illegaal 
naar België wil komen? Hebben het CGVS en de 
DVZ voldoende capaciteit om de opgepakte 
personen te behandelen? Waarom voeren wij geen 
echte grenscontroles in? 
 

21.01  Francesca Van Belleghem (VB): J'ai lu dans 

le quotidien De Tijd ce matin que dix pays de l'UE 
ont déjà instauré des contrôles aux frontières. Vous 
avez vous-même annoncé un renforcement des 
contrôles à l'entrée il y a quinze jours.  
 
Quand ces contrôles débuteront-ils? Sur quelle 
période s'étaleront-ils et combien de contrôles 
hebdomadaires supplémentaires seront-ils 
effectués? Est-il exact qu'aucun budget additionnel 
ne sera dégagé? Pourquoi mettez-vous l'accent sur 
les "adeptes du shopping migratoire "? Le syndicat 
de la police a-t-il été officiellement informé de votre 
projet et quelle est la réaction de la police? Combien 
d'hommes ou d'heures/ hommes allez-vous libérer 
pour ces contrôles? Quel sort réserverez-vous 
concrètement à ceux qui souhaiteront entrer en 
Belgique illégalement? Le CGRA et l'OE disposent-
ils d'une capacité suffisante pour gérer les 
personnes interceptées? Pourquoi n'instaurons-
nous pas de véritables contrôles aux frontières? 
 

21.02  Maaike De Vreese (N-VA): We zien 

inderdaad dat andere landen binnen de EU hun 
controles verscherpen. Dat zullen wij nu ook doen 
waar het moet. We hebben dat overigens vroeger 
ook al gedaan. Er zullen dus absoluut plaatsen nodig 
zijn in de gesloten centra en meer mensen bij de 
DVZ en de gerechtelijke sectie. Kunt u de timing en 
de uitrol van de acties verduidelijken en toelichten 
hoe de samenwerking tussen de DVZ en de andere 
diensten verloopt? Hoe zal er worden samengewerkt 
met de buurlanden?  
 

21.02  Maaike De Vreese (N-VA): Nous constatons 

en effet que d'autres États membres de l'UE 
renforcent leurs contrôles. Nous ferons désormais 
de même là où c'est nécessaire. Par ailleurs, nous 
l'avons déjà fait par le passé. Nous aurons donc 
certainement besoin de places dans les centres 
fermés et de plus de personnel au sein de l'OE et de 
la section judiciaire. Pouvez-vous préciser le 
calendrier et le déploiement des actions et expliquer 
comment se déroulera la coopération entre l'OE et 
les autres services? Comment la Belgique 
collaborera-t-elle avec ses voisins? 
 

21.03  Kjell Vander Elst (Open Vld): Zijn deze 

controles tijdelijk of permanent? Wanneer starten 
ze? Gaan ze de hele legislatuur door? In het 
regeerakkoord is sprake van uitzonderlijke 
omstandigheden zoals massale illegale 
migratiestromen. Is dat hier het geval? Welke 
diensten zullen de controles uitvoeren? Is hiervoor 
extra personeel en budget uitgetrokken en zo nee, 
welke taken worden intussen niet uitgevoerd? Wat 
zal de kostprijs hiervan zijn en waar mikt u op qua 
resultaat? Welke procedure zal men volgen bij een 
onderschepping?  
 

21.03  Kjell Vander Elst (Open Vld): Ces contrôles 

sont-ils temporaires ou permanents? Quand 
commencent-ils? Se poursuivront-ils tout au long de 
la législature? L'accord de coalition mentionne des 
circonstances exceptionnelles telles que des flux 
migratoires illégaux massifs. Est-ce le cas ici? Quels 
services effectueront les contrôles? Du personnel et 
un budget supplémentaires ont-ils été alloués à cet 
effet et, dans la négative, quelles tâches ne seront 
pas exécutées entre-temps? Quel en sera le coût et 
quels sont les résultats escomptés? Quelle est la 
procédure à suivre en cas d'interception? 
 

21.04 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): De versterkte controles aan de 
binnengrenzen zijn op 1 juli 2025 van start gegaan. 
Die zijn niet systematisch, maar wel punctueel en 
gericht op mensen die geen verblijfsrecht hebben en 
vanuit andere lidstaten naar België komen. Ze 
moeten bijdragen tot het ontmoedigen en beperken 
van de instroom, die nog steeds een zware druk legt 

21.04  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Les contrôles renforcés aux frontières 
intérieures ont débuté le 1er juillet 2025. Ils ne sont 
pas systématiques, mais ponctuels et ciblés sur les 
personnes sans droit de séjour qui sont arrivés en 
Belgique à partir d’autres États membres. Ils visent 
à décourager et limiter les flux entrants, qui exercent 
encore une forte pression sur notre capacité 
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op onze opvangcapaciteit en administratie. In mei 
2025 is de secundaire migratie zelfs toegenomen. 
België mag geen toevluchtsoord zijn voor mensen 
zonder verblijfsrecht die doorreizen.  
 
 
De acties worden georganiseerd door de DVZ en de 
politie. Er volgt een evaluatie na zes maanden, maar 
intussen is er permanente monitoring via een 
werkgroep.  
 
De DVZ houdt bij deze acties ook plaatsen vrij in de 
gesloten centra. 
 
Personen in illegaal verblijf kunnen worden 
vastgehouden met het oog op terugkeer of 
overdracht naar de bevoegde lidstaat onder de 
Dublinverordening. Wie aangeeft dat hij 
internationale bescherming wil aanvragen, wordt 
naar het registratiecentrum doorverwezen. 
 
We roepen geen systematische grenscontroles in, 
maar handelen op basis van artikel 23 van het 
Schengenverdrag, dat acties toelaat tegen illegale 
migratie en criminaliteit. Onze buurlanden zijn per 
brief ingelicht over de maatregelen, net als de 
Europese Commissie. We blijven hierover 
transparant in overleg met onze partners. 
 

d’accueil et notre administration. En mai 2025, la 
migration secondaire a même augmenté. La 
Belgique ne doit pas devenir un refuge pour les 
personnes sans droit de séjour qui transitent sur son 
territoire. 
 

Les actions sont organisées par l'OE et la police. 
Une évaluation aura lieu après six mois, mais un 
suivi permanent par un groupe de travail a été mis 
en place.  
 
Dans le cadre de ces opérations, l’OE réserve des 
places dans les centres fermés. 
 
Les personnes en séjour irrégulier peuvent être 
détenues en vue de leur retour ou de leur transfert 
vers l’État membre compétent en vertu du règlement 
Dublin. Toute personne exprimant le souhait de 
demander une protection internationale est orientée 
vers le centre d’enregistrement. 
 
Nous ne voulons pas instaurer de contrôles 
systématiques aux frontières, mais agissons 
conformément à l’article 23 de l’accord de 
Schengen, qui autorise des actions pour lutter contre 
la migration irrégulière et la criminalité. Nous avons 
communiqué nos mesures par courrier à la fois à nos 
voisins et à la Commission européenne. Nous 
continuons de nous concerter avec nos partenaires 
en toute transparence. 
 

Een aantal vragen van de heer Vander Elst moeten 
worden beantwoord door de minister van 
Binnenlandse Zaken. 
 

Le ministre de l'intérieur devrait répondre à certaines 
des questions de M. Vander Elst. 
 

21.05  Francesca Van Belleghem (VB): Als er dit 

jaar al meer dan 15.000 asielaanvragen zijn 
ingediend, vraag ik me af wat er nog nodig is om 
echte grenscontroles in te voeren. U zegt dat 
opgepakte mensen alsnog asiel kunnen aanvragen, 
maar dan is het effect van de binnenkomstcontroles 
toch zeer beperkt. In Duitsland hebben echte 
grenscontroles geleid tot een halvering van de 
instroom. Waarom nemen wij dat voorbeeld niet 
over? 
 

21.05  Francesca Van Belleghem (VB): Si plus de 

15 000 demandes d’asile ont déjà été déposées 
cette année, je me demande ce qu’il faut encore pour 
instaurer de véritables contrôles aux frontières. Vous 
dites que les personnes interpellées peuvent encore 
introduire une demande d’asile, mais alors l’effet des 
contrôles aux frontières intérieures reste très limité. 
En Allemagne, de véritables contrôles aux frontières 
ont permis de réduire l'afflux de la moitié. Pourquoi 
ne suivons-nous pas cet exemple?  
 

21.06  Maaike De Vreese (N-VA): Volledige 

grenssluiting nu zou voor files zorgen in de 
zomerhitte. Gerichte controles zijn veel verstandiger. 
Ik kijk uit naar de resultaten en heb vertrouwen in het 
pakket maatregelen en wetgeving dat op tafel ligt.  
 

21.06  Maaike De Vreese (N-VA): Une fermeture 

totale des frontières à l'heure actuelle provoquerait 
des embouteillages, ce qu'il faudrait éviter, compte 
tenu de la canicule estivale. Des contrôles ciblés 
sont bien plus judicieux. J’attends les résultats avec 
impatience et j’ai confiance dans les mesures et la 
législation sur la table. 
 

21.07  Kjell Vander Elst (Open Vld): Ik blijf toch 

bezorgd over de effectiviteit van deze maatregel. Als 
mensen zonder verblijfsrecht worden onderschept, 
hoop ik dat ze meteen kunnen worden uitgewezen in 

21.07  Kjell Vander Elst (Open Vld): Je reste tout 

de même préoccupé quant à l’efficacité de cette 
mesure. Lorsque des personnes sans droit de séjour 
sont interpellées, j’espère qu’elles pourront être 
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plaats van opnieuw in een lang administratief proces 
te belanden.  
 

immédiatement expulsées plutôt que de se retrouver 
de nouveau dans une longue procédure 
administrative. 
 

U zegt dat DVZ en de politie gecoördineerd te werk 
gaan en dat er plaatsen worden gereserveerd in 
gesloten centra, maar die centra zitten al overvol. 
Ook de geplande afbouw van de opvangcapaciteit 
baart me zorgen. Binnen zes maanden volgt een 
evaluatie. Dan zullen we moeten nagaan of deze 
aanpak echt werkt. 
 

Vous dites que l’OE et la police se coordonnent et 
que des places sont réservées dans les centres 
fermés, mais ces centres sont déjà surchargés. La 
réduction prévue de la capacité d'accueil m'inquiète 
également. Une évaluation aura lieu dans six mois. 
Nous verrons alors si cette approche fonctionne 
réellement. 
 

Het incident is gesloten. 
 
De voorzitter: Vraag nr. 56006226C van 
mevrouw Bury vervalt. Vraag nr. 56006238C van 
mevrouw Daems wordt uitgesteld. 
 

L'incident est clos. 
 
Le président: La question n° 56006226C de 
Mme Bury est sans objet. La question n° 56006238C 
de Mme Daems est reportée.  
 

22 Vraag van Paul Van Tigchelt aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De communicatie tussen het kabinet-de Moor en 
de DVZ over de zaak Aalter" (56006255C) 
 

22 Question de Paul Van Tigchelt à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La communication entre le cabinet de Moor et 
l'OE à propos de l'affaire Aalter" (56006255C) 
 

22.01  Paul Van Tigchelt (Open Vld): Iedereen voelt 

dat er iets niet klopt in het dossier over de 
vermeende wanpraktijken in Aalter. Wat daar is 
gebeurd, tussen de administratie en het kabinet van 
de vorige minister van Binnenlandse zaken, is niet 
normaal. Wij krijgen echter geen antwoord op onze 
vragen. De meeste klachten over de situatie in Aalter 
werden bij de DVZ ingediend. Ik had graag uw 
toelichting hierover gehoord. 
 

22.01  Paul Van Tigchelt (Open Vld): Tout le monde 

sent qu’il y a quelque chose qui ne tourne pas rond 
dans le dossier concernant les pratiques 
répréhensibles présumées à Aalter. Ce qui s’est 
passé là-bas, entre l’administration et l'ancien 
cabinet de l’Intérieur, n’est pas normal. Pourtant, 
nous n'obtenons aucune réponse à nos questions. 
La plupart des plaintes concernant la situation à 
Aalter ont été déposées auprès de l’Office des 
étrangers (OE). J’aimerais entendre vos explications 
à ce sujet. 
 

22.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Op 4 december 2023 werd de DVZ via 
de infodesk op de hoogte gebracht van 
moeilijkheden voor vreemdelingen met 
verblijfrechten om te worden ingeschreven in Aalter. 
Diezelfde dag werd de gemeente gecontacteerd. De 
volgende dag meldde het kabinet-De Moor aan de 
DVZ dat het gelijkaardige klachten over Aalter had 
ontvangen. De verdere communicatie verliep via de 
kabinetsmedewerkers. Ik weet niet of de 
staatssecretaris op de hoogte is gebracht. 
 

22.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Le 4 décembre 2023, l’OE a été 
informé via l'Infodesk des difficultés rencontrées par 
des étrangers disposant de droits de séjour pour 
s’inscrire à Aalter. Ce même jour, la commune a été 
contactée. Le lendemain, le cabinet De Moor a 
signalé à l’OE avoir reçu des plaintes similaires 
concernant Aalter. La suite de la communication 
s’est déroulée par le biais des collaborateurs du 
cabinet. Je ne sais pas si la secrétaire d’État en a 
été informée. 
 

Op 6 december 2023 heeft de DVZ telefonisch 
contact opgenomen met de Algemene Directie 
Identiteit en Burgerzaken (ADIB) en is over het 
dossier blijven overleggen met de ADIB. De DVZ 
heeft zelf geen contact opgenomen met het kabinet-
Verlinden. Documenten en communicatie kunnen in 
het kader van de wet op de openbaarheid van 
bestuur worden opgevraagd bij de betrokken 
diensten. 
 

Le 6 décembre 2023, l'OE s'est entretenu par 
téléphone avec la Direction générale Identité et 
Affaires citoyennes (DGIAC) et a continué à 
communiquer avec elle au sujet du dossier. L'OE n'a 
pas contacté lui-même le cabinet Verlinden. Les 
documents et la communication peuvent être 
demandés aux services concernés dans le cadre de 
la loi relative à la publicité de l'administration. 
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Het incident is gesloten. 
 
De voorzitter: Vraag nr. 56006326C van 
mevrouw Dillen wordt omgezet in een schriftelijke 
vraag. 
 

L'incident est clos. 
 
Le président: La question n° 56006326C de 
Mme Dillen est transformée en question écrite. 
 

23 Vraag van Sam Van Rooy aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"De vraag of de in Antwerpen opgepakte illegalen 
uitgezet werden" (56006410C) 
 

23 Question de Sam Van Rooy à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"La question de savoir si les illégaux interpellés à 
Anvers ont été expulsés" (56006410C) 
 

23.01  Sam Van Rooy (VB): Tijdens de 

grootschalige politieactie in Antwerpen-Noord op 
zaterdag 28 juni werden 13 illegalen gearresteerd. 
Er is veel overlast of criminaliteit van illegalen in 
Antwerpen. Werden de arrestanten opgesloten of 
uitgezet? Ik hoop dat ze niet weer een bevel kregen 
om het grondgebied te verlaten, en dus weer op vrije 
voeten zijn. 
 

23.01  Sam Van Rooy (VB): Lors de l'opération 

policière de grande envergure menée à Anvers-Nord 
le samedi 28 juin, 13 personnes en situation 
irrégulière ont été arrêtées. Les personnes en 
situation irrégulière sont une source importante de 
nuisances ou de criminalité à Anvers. Les personnes 
arrêtées ont-elles été incarcérées ou expulsées? 
J'espère qu'elles n'ont pas de nouveau reçu un ordre 
de quitter le territoire, ce qui signifierait qu'elle 
auraient recouvré la liberté. 
 

23.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Zes personen kregen een bevel om 
het grondgebied te verlaten. Vijf anderen kregen de 
herbevestiging van een eerder ontvangen bevel om 
het grondgebied te verlaten. Twee personen konden 
beschikken. 
 

23.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Six personnes ont reçu un ordre de 
quitter le territoire. Cinq autres ont reçu la 
confirmation d'un ordre de quitter le territoire reçu 
précédemment. Deux personnes ont pu disposer. 
 

23.03  Sam Van Rooy (VB): Illegaliteit is niet alleen 

een misdrijf, het leidt ook tot criminaliteit. In België 
zijn er wel 150.000 tot 200.000 illegalen. Zolang u 
hen niet actief opspoort, opsluit en uitzet, faalt u als 
minister en faalt de regering.  
 

23.03  Sam Van Rooy (VB): Séjourner illégalement 

n'est pas seulement une infraction, c'est aussi une 
situation menant à la criminalité. La Belgique compte 
entre 150 000 et 200 000 personnes en situation 
irrégulière. Tant que vous ne chercherez pas 
activement à les débusquer, à les enfermer et à les 
expulser, vous échouerez en tant que ministre, et le 
gouvernement avec vous. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

24 Vraag van Sarah Schlitz aan Anneleen Van 

Bossuyt (Asiel, Migratie, Maatschappelijke 
Integratie, belast met Grootstedenbeleid) over 
"Het nationale implementatieplan voor het 
Europese migratie- en asielpact" (56006421C) 
 

24 Question de Sarah Schlitz à Anneleen Van 

Bossuyt (Asile, Migration, Intégration sociale, 
chargée de la Politique des Grandes Villes) sur 
"Le plan national de mise en œuvre du Pacte 
européen sur l’asile et la migration" (56006421C) 
 

24.01  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): In het kader 

van het Europese migratie- en asielpact moesten de 
EU-lidstaten tegen 12 december 2024 hun nationale 
uitvoeringsplan indienen bij de Europese 
Commissie. In dat document staat hoe elke lidstaat 
zijn asiel- en migratiesysteem zal aanpassen aan de 
voorschriften van het nieuwe Europese kader, meer 
bepaald wat betreft de doorlichting, de detentie, de 
terugkeer en de solidariteitsmechanismen. 
 
 

24.01  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Dans le cadre 

du Pacte européen sur la migration et l’asile, les 
États membres de l'UE devaient soumettre à la 
Commission européenne, pour le 
12 décembre 2024, leur plan national. Ce document 
précise comment chaque État adaptera son système 
d’asile et de migration aux exigences du nouveau 
cadre européen, notamment en ce qui concerne le 
filtrage, la détention, le retour et les mécanismes de 
solidarité. 
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België zou dat plan op 12 juni 2025 aan de 
Commissie bezorgd hebben. Tot nu toe werd het niet 
openbaar gemaakt en werd er evenmin over van 
gedachten gewisseld met de parlementsleden of het 
maatschappelijke middenveld, terwijl het pact medio 
2026 in werking treedt. 
 
Heeft België zijn nationale uitvoeringsplan bij de 
Commissie ingediend? Zal dat plan openbaar 
gemaakt worden en binnen welke termijn? Wat zijn 
de hoofdlijnen ervan? Is er overleg gepland met de 
parlementsleden, de deelgebieden en het 
maatschappelijke middenveld? 
 

La Belgique aurait transmis ce plan à la Commission 
le 12 juin 2025. À ce jour, il n'a pas été rendu public 
ni n'a fait l'objet d'échange avec les parlementaires 
ou la société civile, alors que le Pacte entre en 
vigueur à la mi-2026. 
 
 
La Belgique a-t-elle transmis son plan national de 
mise en œuvre à la Commission? Ce plan sera-t-il 
rendu public, et selon quel calendrier? Quelles en 
sont les grandes lignes? Une concertation est-elle 
prévue avec les parlementaires, les entités fédérées 
et la société civile? 
 

24.02 Minister Anneleen Van Bossuyt (Frans): Ik 

bevestig dat ik de definitieve versie van het nationale 
plan voor de uitvoering van het pact in juni 2025 heb 
ingediend. Ik zal het document te gelegener tijd 
delen. Na de indiening van het document wordt er 
bilateraal overleg gepleegd met de Commissie om 
zaken te verduidelijken. 
 
Alle instrumenten van het Europese pact, met 
uitzondering van de opvangrichtlijn, zijn 
verordeningen met een rechtstreekse werking die 
weinig speelruimte laten op nationaal niveau. Het 
uitvoeringsplan is dus vooral een administratief en 
technisch document. Het is opgebouwd rond 10 
thema's, waaronder Eurodac, de asielprocedure, de 
solidariteit, enz. 
 
Per thema worden er specifieke acties uitgewerkt die 
moeten worden gerealiseerd. Ik zal met de 
parlementsleden overleggen na de indiening van de 
wetsvoorstellen, tegen eind 2025. In juni 2024 heeft 
mevrouw De Moor een nationale stuurgroep 
opgericht. Die stuurgroep bestaat uit 
vertegenwoordigers van administraties, zoals de 
Dienst Vreemdelingenzaken, het CGVS, Fedasil, 
enz. 
 

24.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

français): Je confirme avoir transmis la version 
définitive du Plan national de mise en œuvre du 
Pacte en juin 2025. Je partagerai le document en 
temps utile. Suite à la transmission du document, 
des consultations bilatérales ont lieu avec la 
Commission pour clarifier les choses.  
 
Tous les instruments du Pacte européen, à 
l'exception de la directive sur l'accueil, sont des 
règlements ayant un effet direct et laissant peu de 
marge au niveau national. Le Plan de mise en œuvre 
est donc surtout un document administratif et 
technique. Il est basé sur dix thèmes, dont Eurodac, 
la procédure d'asile, la solidarité, etc.  
 
 
Des actions spécifiques à réaliser sont définies par 
thème. Je me concerterai avec les parlementaires 
après que les propositions de loi auront été 
soumises, à savoir d'ici fin 2025. En juin 2024, un 
comité de pilotage national a été créé par Mme De 
Moor. Il est composé de représentants 
d'administrations, telles que l'Office des étrangers, le 
CGRA et Fedasil, etc.  
 

Sommige bepalingen van het pact vallen onder de 
bevoegdheden van de deelgebieden, die betrokken 
werden bij de werkzaamheden van die stuurgroep.  
 
Bovendien zullen de deelgebieden toelichtingen 
krijgen bij de bepalingen waarvoor zij bevoegd zijn. 
Indien er wetswijzigingen nodig zijn, moeten zij die 
ten uitvoer brengen.  
 
Er werd met verscheidene middenveldorganisaties 
overleg gepleegd om hun adviezen in te winnen.  
 

Certaines dispositions du Pacte incombant aux 
entités fédérées, qui ont été impliquées dans les 
travaux de ce comité de pilotage. 
 
De plus, les entités fédérées se verront préciser les 
dispositions relevant de leurs compétences. Si des 
modifications légales sont nécessaires, c'est à elles 
de les mettre en œuvre.  
 
Des concertations avec plusieurs organisations de la 
société civile ont eu lieu afin de recevoir leur avis. 
 

24.03  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): Wat de inzage 

van de documenten betreft, had ik graag een tijdpad 
gekregen. De parlementsleden moeten kennis 
kunnen nemen van de inhoud, ook als het 
technische elementen betreft.  

24.03  Sarah Schlitz (Ecolo-Groen): J'aurais aimé 

avoir un calendrier pour l'accès aux documents. Les 
parlementaires doivent pouvoir prendre 
connaissance du contenu, même si ce sont des 
éléments techniques.  
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Wanneer u het hebt over "wetsvoorstellen", neem ik 
aan dat u wetsontwerpen bedoeld, waarvoor u dus 
niet eerst uw oor te luisteren zult leggen bij het 
Parlement. (Bevestiging van de minister) 
 

 
Quand vous parlez de "propositions de loi",  je 
présume que vous voulez dire des "projets de loi" et 
que vous ne passerez pas par le Parlement? 
(Assentiment de la ministre) 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

25 Vraag van Francesca Van Belleghem aan 

Anneleen Van Bossuyt (Asiel, Migratie, 
Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "Het terugkeer- en 
beschermingsbeleid ten aanzien van Syrië en 
Afghanistan" (56006428C) 
 

25 Question de Francesca Van Belleghem à 

Anneleen Van Bossuyt (Asile, Migration, 
Intégration sociale, chargée de la Politique des 
Grandes Villes) sur "La politique de retour et de 
protection à l'égard de la Syrie et de 
l'Afghanistan" (56006428C) 
 

25.01  Francesca Van Belleghem (VB): Mijn vraag 

betreft asielzoekers en illegalen uit Syrië en 
Afghanistan. Hoe staat het met hun vrijwillige of 
gedwongen terugkeer? Is er een daling van de 
asielinstroom? Hoeveel verzoeken om asiel worden 
er goedgekeurd?  
 

25.01  Francesca Van Belleghem (VB): Ma 

question concerne les demandeurs d'asile et les 
illégaux de Syrie et d'Afghanistan. Qu'en est-il de 
leur retour volontaire ou forcé? L'afflux entrant de 
demandeurs d'asile diminue-t-il? Combien de 
demandes d'asile sont-elles approuvées?  
 

25.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): De mogelijkheden om terugkeer naar 
Afghanistan te organiseren worden verder 
onderzocht. Ik heb hierover nog geen nieuwe 
informatie. De instroom van Afghanen stijgt: tot en 
met mei werden er 1.741 verzoeken ingediend, dat 
is 30 % meer dan in dezelfde periode in 2024. Sinds 
1 januari 2025 zijn er 4 personen vrijwillig naar 
Afghanistan teruggekeerd. 
 

25.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Les possibilités d'organiser des retours 
vers l'Afghanistan font l'objet d'un examen plus 
approfondi. Je n'ai pas encore de nouvelles 
informations à ce sujet. L'afflux entrant d'Afghans 
augmente: 1 741 demandes ont été introduites 
jusqu'en mai, soit 30 % de plus qu'au cours de la 
même période en 2024. Depuis le 1er janvier 2025, 4 
personnes sont retournées volontairement en 
Afghanistan. 
 

Het aantal Syrische asielaanvragen daalt. Doordat 
Syrische aanvragen nu niet worden behandeld, kan 
het CGVS voor 2025 geen toekenningspercentage 
geven. In 2024 was dat 77,3 %. Tot en met mei 2024 
dienden 2.120 Syriërs een asielaanvraag in; in 2025 
waren dat er in diezelfde periode 798. Sinds 
1 januari 2025 zijn er 83 Syriërs vrijwillig 
teruggekeerd. 
 

Le nombre de demandes d'asile introduites par des 
Syriens est en baisse. Les demandes de Syriens 
n'étant pas traitées pour l'instant, le CGRA ne peut 
communiquer de pourcentage d'obtention de 
protection pour 2025. Ce taux était de 77,3 % en 
2024. Jusques et y compris le mois de mai 2024, 
2 120 Syriens ont introduit une demande d'asile, 
contre 798 durant la même période en 2025. Depuis 
le 1er janvier 2025, 83 Syriens sont retournés 
volontairement au pays. 
 

25.03  Francesca Van Belleghem (VB): Wat is de 

erkenningsgraad voor mensen uit Afghanistan? 
 

25.03  Francesca Van Belleghem (VB): Quel est le 

taux de reconnaissance pour les ressortissants 
afghans? 
 

25.04 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Dat cijfer zal ik u nog bezorgen. 
 

25.04  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Je vous transmettrai ce chiffre 
ultérieurement. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

26 Vraag van Francesca Van Belleghem aan 

Anneleen Van Bossuyt (Asiel, Migratie, 
Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De cel 

26 Question de Francesca Van Belleghem à 

Anneleen Van Bossuyt (Asile, Migration, 
Intégration sociale, chargée de la Politique des 
Grandes Villes) sur "La cellule de monitoring de 
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Ketenmonitoring" (56006429C) 
 

la chaîne" (56006429C) 
 

26.01  Francesca Van Belleghem (VB): In een 

schriftelijke vraag vroeg ik of u het rapport van de cel 
Ketenmonitoring met de mogelijke scenario’s 
betreffende de asielinflux voor 2025 aan het 
Parlement kon bezorgen. Ik kreeg toen enkel een 
korte samenvatting, maar ik zou graag het volledige 
rapport ontvangen. 
 

26.01  Francesca Van Belleghem (VB): Dans une 

question écrite, je vous ai demandé si vous pouviez 
transmettre au Parlement le rapport de la cellule 
Monitoring de la chaîne contenant les scénarios 
possibles concernant l’afflux de demandeurs d’asile 
pour 2025. Je n’ai alors reçu qu’un bref résumé, mais 
je souhaiterais obtenir le rapport complet. 
 

26.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Ik deel geen interne beleidsnota’s van 
de diensten, maar ik ben altijd bereid om de keuzes 
die eruit voortvloeien toe te lichten. In mei 2025 
waren er 12 % minder asielaanvragen dan in april 
2025 en 26 % minder dan in mei 2024. Dat komt 
deels door het lage aantal registratiedagen in mei. In 
totaal zijn er dit jaar tot nu toe 14.502 aanvragen, wat 
4 % minder is dan in dezelfde periode vorig jaar. 
Europees bekeken scoren we helaas nog steeds niet 
goed. 
 

26.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Je ne partage pas les notes de 
politique internes des services, mais je suis toujours 
disposé à expliquer les choix qui en découlent. En 
mai 2025, il y a eu 12 % de demandes d’asile en 
moins par rapport à avril 2025, et 26 % de moins 
qu’en mai 2024. Cela s’explique en partie par le 
faible nombre de jours d’enregistrement en mai. Au 
total, 14 502 demandes ont été enregistrées cette 
année jusqu’à présent, soit 4 % de moins qu'au 
cours de la même période l’an dernier. À l’échelle 
européenne, nos chiffres restent malheureusement 
peu satisfaisants. 
 

26.03  Francesca Van Belleghem (VB): Als de 

Europese asielinstroom daalt met 15 %, moeten we 
dat in België minstens even sterk zien, zeker als 
zogenaamd migratiekritisch land. Dat is nu niet het 
geval. En wat die prognosenota betreft: het zijn 
gewoon cijfers over de verwachte instroom. Ik zie 
niet in waarom die niet met het Parlement gedeeld 
kunnen worden. 
 

26.03  Francesca Van Belleghem (VB): Si l’afflux 

de demandes d’asile diminue de 15 % au niveau 
européen, nous devons observer une baisse au 
moins équivalente en Belgique, surtout en tant que 
pays prétendument critique à l’égard de la migration. 
Ce n’est actuellement pas le cas. Et en ce qui 
concerne cette note de prévisions: il ne s’agit que de 
chiffres relatifs aux arrivées attendues. Je ne vois 
pas pourquoi elle ne pourrait pas être partagée avec 
le Parlement. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

27 Vraag van Francesca Van Belleghem aan 

Anneleen Van Bossuyt (Asiel, Migratie, 
Maatschappelijke Integratie, belast met 
Grootstedenbeleid) over "De asielcrisis" 
(56006430C) 
 

27 Question de Francesca Van Belleghem à 

Anneleen Van Bossuyt (Asile, Migration, 
Intégration sociale, chargée de la Politique des 
Grandes Villes) sur "La crise de l'asile" 
(56006430C) 
 

27.01  Francesca Van Belleghem (VB): Kunt u de 

stand van zaken over de asielcrisis geven?  
 
Er zijn plannen om bijkomende asielcentra te 
openen. Komt er al dan niet een asielcentrum in 
Schilde en in Lodelinsart?  
 
 
Klopt het dat de lokale besturen een brief kregen van 
Fedasil met daarin de vraag om geen LOI's te 
sluiten? Onder welke minister is dat gebeurd?  
 

27.01  Francesca Van Belleghem (VB): Pouvez-

vous faire le point sur la crise de l'asile?  
 
Il est prévu d'ouvrir des centres d'asile 
supplémentaires. De nouveaux centres pour 
demandeurs d'asile verront-ils le jour à Schilde et à 
Lodelinsart?  
 
Est-il exact que les administrations locales ont reçu 
un courrier de Fedasil leur demandant de ne pas 
fermer d'ILA? Qui était en fonction à ce moment: 
vous ou Mme de Moor?  
 

27.02 Minister Anneleen Van Bossuyt 

(Nederlands): Over die brief weet ik niets, ik vraag 

27.02  Anneleen Van Bossuyt, ministre (en 

néerlandais): Je n'ai pas connaissance de ce 
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het na.  
 
Er staan momenteel 1.840 asielzoekers op de 
wachtlijst. Op 29 juni verbleven er 362 mensen in de 
hotelopvang. In mei dienden 2.496 personen een 
verzoek om internationale bescherming in. Sinds 
januari 2022 heeft het agentschap in 10.834 
individuele dossiers betekeningen ontvangen. Het 
bedrag aan verschuldigde dwangsommen bedraagt 
op 17 juni van dit jaar 7.331.500 euro. 
 

courrier, mais je me renseignerai.  
 
Actuellement, 1 840 demandeurs d'asile sont 
inscrits sur la liste d'attente. Le 29 juin, 
362 personnes étaient hébergées dans des hôtels. 
En mai, 2 496 personnes ont introduit une demande 
de protection internationale. Depuis janvier 2022, 
l'agence a reçu des notifications dans 
10 834 dossiers individuels. En date du 17 juin 
dernier, le montant des astreintes dues s'élevait à 
7 331 500 euros. 
 

Voor Schilde zijn de gesprekken tussen het 
agentschap en de eigenaars van de site lopende. 
Wat Lodelinsart betreft, werkt het agentschap dat 
dossier verder uit. 
 

Pour Schilde, les discussions entre l'agence et les 
propriétaires du site sont en cours. Quant à 
Lodelinsart, l'agence poursuit l'élaboration du 
dossier. 
 

27.03  Francesca Van Belleghem (VB): De 

antwoorden over Schilde en Lodelinsart zijn 
nietszeggend. De bewoners hebben het recht om te 
weten of er een asielcentrum komt. Als dat zo is, dan 
weet u dat de bevolking van Schilde ertegen is.  
 

27.03  Francesca Van Belleghem (VB): Les 

réponses concernant Schilde et Lodelinsart sont 
insignifiantes. Les habitants ont le droit de savoir s'il 
y aura un centre d'asile. Si c'est le cas, vous savez 
que la population de Schilde y est opposée. 
 

Het incident is gesloten. 
 

L'incident est clos. 
 

De openbare commissievergadering wordt gesloten 
om 14.17 uur. 
 

La réunion publique de commission est levée à 
14 h 17. 
 

 


